
4. ÇALIŞMA DÖNEMİNDE ÖRGÜTLENME 
ÇALIŞMALARI

Örgütlenme çalışmaları 28. Çalışma Döneminde pandeminin getirdiği sınırlama-
lar nedeniyle yeteri düzeyde yapılamamıştır. Ancak bu sınırlı koşullar elverdiğince 
TMMOB Kanunu, Ana Yönetmeliği, Oda Ana Yönetmeliğimiz ile geçmişten bu yana 
gelen genel teamüllerimiz ve ilkelerimiz doğrultusunda örgütlenme çalışmaları bü-
tünlüklü olarak yürütülmeye çalışılmıştır. Bu amaçla, bütün örgüt birimlerinin, mes-
leki demokratik kitle örgütü olmanın gereklerini yerine getirerek, örgütlenmenin asıl 
bileşeninin üye olduğu gerçeğinden yola çıkarak tüm üyelerle etkileşim içinde olmayı 
ve üye olmayan meslektaşlarımızı Oda üyeliğine kazandırılması yönünde çalışmalar 
yürütülmüştür. 

Örgütlenme çalışmaları kapsamında alınan kararların demokratik merkeziyetçilik 
ilkesi kapsamında tüm örgüt birimlerince değerlendirilmesine özen gösterilmiştir. Bu 
kapsamda; Oda örgütlülüğünün mesleki demokratik kitle örgütü olarak çalışma ve 
karar alma süreçlerinde aşağıdan yukarıya doğru, dinamik, katılımcı, çoğulcu, hesap 
verilebilir ve şeffaflık çerçevesinde Genel Merkez ve Şube Danışma toplantıları, Şube 
Başkanlar Kurulu, oda yazman ve sayman toplantıları, personel ile toplantılar çevirim 
içi olarak gerçekleştirilmiştir. Şube ve İl Temsilciliklerimiz ile yapılan çevirim içi top-
lantılar ile yaşanan sorunlar ve çözüm önerileri dile getirilmiştir.

İşyerlerinde üyeler ziyaret edilerek örgütsel basamağın en alt ve temel birimi olan 
iş yeri temsilciliklerimizin, üyelerimizin yoğun olarak çalıştığı işyerlerinde belirlen-
miş ve iş yeri temsilcileri ile düzenli toplantılar gerçekleştirerek iş yerlerinde yaşa-
nan sorunlar hakkında bilgi edinilmesi ve buna ilişkin çözümlerin gerçekleştirilmesi 
için ortak çalışmalar yapılmıştır. Ücretli çalışan, işsiz ve öğrenci üyelerimizin mesleki 
bilgi birikimlerini artırmaları için ücretsiz eğitim olanakları sunulmuştur. Ücretli Ça-
lışan ve İşsiz Üyeler Komisyonu kurulmuş, ücretli çalışanların çalışma koşulları ve 
uygulanan ücret politikalarına ilişkin sorunlar paylaşılmış, kamuda daha fazla jeoloji 
mühendisinin istihdamının sağlanması için kurum yöneticileri, TBMM ve ilgili Bakan-
lıklar ziyaret edilerek, yazılar yazılmıştır. Emekli üyelerimizin bilgi birikimlerinden 
yararlanmak ve odaya katkılarının artırılması amacıyla Emekli Üye Komisyonu oluş-
turulmuş ve emekli üyelerimizin dayanışma birlikteliği içinde çok sayıda çevirim içi 
söyleşi düzenlenmesi için çaba sarf edilmiştir. Kadın Komisyonu kurularak çevirim içi 
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toplantılar, söyleşiler düzenlenmiş, kadın meslektaşların iş yaşamında karşılaştıkları 
sorunlar dile getirilmiştir.

Jeogenç örgütlülüğünü geliştirmeye yönelik olarak yüksek katılımlı tanışma top-
lantısı ve Kızılcahamam-Çamlıdere Jeoparkı’na teknik gezi düzenlendi. Jeogencin ge-
niş katılım gösterdiği 74. Jeoloji Kurultayında sorunların dile getirildiği bir oturum 
düzenlendi.    

28. Dönem çalışmaları kapsamında odamızın gerçekleştirdiği çok sayıdaki çevirim 
içi kurultay, sempozyum, çalıştay, meslek içi eğitim seminerleri, konferanslar, söyleşi 
ve paneller gibi mesleki ve toplumsal alana ilişkin çalışmalara yüzlerce meslektaşımız 
katılım sağlamıştır.

Genel Merkezimiz ve Şubelerimizde yapılan meslek içi eğitimlere tüm üyelerimi-
zin erişebilme imkanının sağlanması için çevirim içi yapabilme teknik alt yapısının 
geliştirilmesi kararı Pandemi nedeniyle hız kazanmış ve başarılı etkinlikler gerçekleş-
tirilmiştir. 312 sözlü ve 48 poster sunumun yapıldığı 73. Kurultayımız ilk defa ve hiç-
bir profesyonel yardım alınmaksızın beş ayrı odada çevirim içi olarak gerçekleştirildi. 

JMOBİS sistemi teknolojideki gelişimler ile yasal kişisel verilerin korunumu, bi-
lişim suçlarının önlenmesi kanuni düzenlemelerin kurumlara/Odalara getirdiği so-
rumlulukların giderilmesi amacıyla da gerekli kapasite geliştirme çalışmaları devam 
etmekte, ayrıca Kişisel Verileri Koruma Kanunu gereğince gerekli hukuki çalışmalar 
başlatılmış olup 2022 yılı içerisinde tamamlanacaktır.

Çalışma yaşamının önemli bir bölümünü arazide geçiren meslektaşlarımızın olası 
kaza ve risklere karşı korunması amacıyla borçsuz üyelerimize yönelik 2012 yılından 
beri her yıl yaptırılan “Ferdi Kaza Sigortası” yapılması uygulamasına bu dönemde de-
vam edilmiştir. Ferdi kaza sigortası kapsamı üyelerimizin çalışma ortamları göz önüne 
alınarak daha da genişletilmiştir. Web sayfasında yer alan FERDİ KAZA SİGORTASI 
bölümünden üyelerimizin JMOBİS şifresi ile giriş yaparak poliçelerine erişimi sağlan-
mıştır. Web sayfamızda yer alan “KARİYER” bölümü ile işsiz üyelerimizin elaman 
arayan firmalara ulaşabilmeleri, eleman arayan firmaların ise gerek verdikleri ilanlar 
ile gerekse kariyer bölümüne bırakılan özgeçmişleri inceleme şansı sağlanmıştır. 

Oda işleyişinin düzenlemesi ile hukuksal varlığının güçlendirilmesi kapsamında 
oda genel kurullarımızda kabul edilen veya yönetim kuruluna yetki verilen konularda 
yasal mevzuat çalışmaları yapılmış, bu kapsamda Altın Çekiç Bilim ve Makale/Araş-
tırma Ödül Yönetmeliği Resmi Gazetede yayınlanmıştır.
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4.1 DANIŞMA KURULLARI
28. Dönem çalışmaları kapsamında, Odamız çalışma programında belirtilen esaslar 
çerçevesinde Genel Merkez Yönetim Kurulu, Onur Kurulu, Denetleme Kurulu ile 
Şube Yönetim Kurulu Başkan, Yazman, Sayman Üyeleri ve İl Temsilcilerimizin katılı-
mı ile danışma kurulu toplantıları düzenlenmiş, danışma kurulunda alınan kararlar 
tüm örgüt birimlerine dağıtımı yapılarak yurt genelinde tüm örgüt birimlerinde alı-
nan kararların uygulamaya geçirilmesi sağlanmıştır.

28. DÖNEMİN BİRİNCİ DANIŞMA KURULU TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

28.Dönem I. Danışma Kurulu Toplantısı 16 Ocak 2021 Cumartesi günü Zoom uygu-
laması üzerinden çevrimiçi olarak yapıldı. Genel Merkez Yönetim Kurulu, Onur Ku-
rulu, Denetleme Kurulu üyeleri, Birlik Yönetim, Yüksek Onur ve Denetleme Kurul 
üyeleri, Şube Yönetim Kurulu Başkanları, yazman, sayman ve yönetim kurulu üyeleri, 
il temsilcilerimiz ve meslektaşlarımızın katılımı ile gerçekleştirilen toplantı, Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Alan’ın açılış konuşması ile başladı. Yönetim Kurulu Yazman 
Üyesi Buket Yararbaş Ecemiş`in 28. Çalışma Dönemin çalışma programı ve hedefleri 
hakkında sunum yapmasından sonra, geçen yaklaşık 5 aylık zaman dilimindeki çalış-
malar hakkında bilgilendirme yapıldı.

Daha sonra şube başkanları kendi faaliyetleri hakkında bilgi vererek yaşadıkları 
sorunları dile getirdiler. Toplantının bu bölümünde ağırlıklı olarak örgüt ve örgüt-
lenmede yaşanan sorunlar ile önümüzdeki süreçte meslek ve meslek alanına ilişkin 
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düzenlemeler ve olası gelişmeler konusunda değerlendirmeler yapıldı.
Yapılan tartışma ve değerlendirmeler sonucunda ortaklaşa alınan kararların yazılı 

olarak tüm örgüt birimlerine gönderilmesi benimsendi. Geniş bir katılımın olduğu 
danışma kurulu iyi dilek temennileri ile sona erdi.

28. DÖNEM II. DANIŞMA KURULU TOPLANTISI YAPILDI

28. Dönem II. Danışma Kurulu toplantısı 13 Kasım 2021 tarihinde, pandemi nede-
niyle zoom uygulaması üzerinden çevrimiçi olarak düzenlendi. Oda Yönetim, Onur 
ve Denetleme Kurullarının asıl ve yedek üyeleri, Birlik Yönetim, Yüksek Onur ve De-
netleme Kurul üyeleri, Şube Yönetim Kurulu Başkan ve üyeleri ile İl/İlçe Temsilcili-
ği Yürütme Kurulu üyelerinin katılımı ile gerçekleştirilen toplantının ilk bölümünde 
27. Dönem Genel Kurul kararları ile 28. Dönem Çalışma Programımızda belirlenen 
hedefler çerçevesinde, on dört aylık idari, mali, mesleki ve toplumsal faaliyetlerimizi 
içeren çalışmalara ilişkin sunumlar yapıldı. Genel merkezin sunumlarının ardından 
şube başkanları ve temsilcilerimiz yerelde yaptıkları çalışmalarını aktardı. Toplantının 
ikinci bölümünde ise örgütsel ve toplumsal gelişmeler değerlendirildi. Bu bölümde 
ayrıca BTK üyelerimiz Türkiye Bina Deprem Yönetmeliği, Mikrobölgeleme Yönetme-
lik Taslağı ile Rapor Formatı ve Uygulama Esasları Taslağı’na ilişkin çalışmaları ve 
gelişmeleri danışma kurulu üyeleri ile paylaştı. Toplantının son bölümünde ise meslek 
alanında yaşanan sorun ve gelişmeler ele alınarak çözüm önerileri dile getirildi.

Toplantıda dile getirilen görüş ve öneriler sonuç bildirgesi olarak düzenlenip tüm 
örgüt birimleri paylaşıldı.
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4.2 ŞUBE VE TEMSİLCİLİK ZİYARETLERİ
ŞUBE VE TEMSİLCİLİK ZİYARETLERİMİZ KASIM AYINDA DA DEVAM ETTİ

Kasım ayında da tarihinde örgüt şube 
ve temsilcilik ziyaretlerimiz devam etti. 
Çeşitli etkinlikler için bölgede yapılan 
toplantılar çerçevesinde şube ve temsil-
ciliklerimizle de görüşme ve değerlendir-
melerimiz devam ediyor. Bu kapsamda, 
İstanbul ve Diyarbakır Şube ile Aydın, 
Batman ve Tunceli İl temsilcilerimiz ile 
bir araya geldik.

ADIYAMAN’DA ÜYELERİMİZLE 
TOPLANTI YAPTIK

Toplantıya Oda Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Hüseyin Alan, Adıyaman İl Tem-
silcimiz Osman Özdemir, temsilci yar-
dımcılarımız ile özel sektör ve kamuda 
çalışan meslektaşlarımız katıldı.  Toplan-

tıda, gerek özel sektör, gerekse kamuda 
çalışan meslektaşlarımız tek tek söz ala-
rak serbest piyasaya koşullarında mes-
lektaşlar arasında yaşanan yıkıcı rekabe-
tin olumsuz etkileri,  özellikle jeoteknik 
hizmetler konusunda meslek alanımızda 
yapılan yanlış uygulamalar, fiyat birlik-
teliği, asgari ücret, yapı denetim ve mes-
lek içi eğitim seminerleri konularındaki 
sorun, sıkıntı ve beklentilerini aktararak, 
Odamızdan bu sorunlara sahip çıkması 
konularındaki düşüncelerini paylaştılar. 
Söz konusu toplantıda Oda Yönetim Ku-
rulu Başkanımız Hüseyin Alan Covid-19 
pandemisinin son iki yıldır tüm olumsuz 
etkisine rağmen, Oda olarak 28. Dönem 
Çalışma Programımız da ortaya koydu-
ğumuz hedefler çerçevesinde çalışmala-
rın sürdürdüğünü ifade ederek, mevcut 
siyasi iktidarın ülkeyi sürüklediği eko-
nomik, siyasal ve yönetsel krizin bir so-
nucu olarak çok sayıda meslektaşımızın 
işsiz olduğu, serbest veya ücretli çalışan 
meslektaşlarımızın ekonomik sıkıntı için-
de olduğunu belirterek,  bu sorunların 
ülke insanı üzerindeki derin etkilerinin 
önümüzdeki süreçte de devam edeceğini 
belirtti. Bu sürecin üyelerimiz tarafından 
en az hasarla atlatabilmesi için örgütlü 
yapımıza sahip çıkılarak, ortak aldığımız 
kararlara sahip çıkmamız gerektiğini ifa-
de ederek dayanışma olmadan bu sürecin 
her bir meslektaşımız için daha zor ve yı-
kıcı olabileceğini belirtti.

Söz konusu toplantıda söz alan İl Tem-
silcisi Osman Özdemir ise,  meslektaşla-
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rımızın aktardığı sorunların çözümü ko-
nusunda il temsilciliğinde daha fazla bir 
araya gelmenin önemli olduğunu, bugü-
ne kadar covid-19 kaygısıyla bir araya ye-
terince gelemediklerini, her bir sorunun 
ayrı ayrı masaya yatırılarak çözümü ve 
yaşanan ekonomik sorunların meslektaş-
larımıza etkisinin azaltılması noktasında 
her birimize görevler düştüğünü belirtti. 
Dayanışmanın ve ortak aklın önemine 
vurgu yapan Özdemir, bunu işletmek 
için daha fazla çaba ve irade gösterilece-
ğini belirtti.Toplantı iyi niyet temennileri 
ve daha sık bir arya gelme düşünceleri ile 
son buldu.

İZMİR ŞUBE DANIŞMA KURULUNA 
KATILDIK

TMMOB Makine Mühendisleri Odası 
İzmir Şube Tepekule yerleşkesinde ger-
çekleştirilen II. Danışma Kurulu Toplan-
tısı Oda Yönetim Kurulu Başkanımız Hü-
seyin Alan’ın açılış konuşması ile başladı. 
Açılış konuşmasının ardından İzmir Şube 
Yönetim Kurulu Başkanı Bora Sonuvar 
tarafından İzmir Şube 15. Dönem faali-
yetleri ile mali durumun sunumu gerçek-
leştirildi. Söz konusu sunum ardından 

toplantıya katılan üyelerimiz faaliyetlere 
ilişkin görüş, düşünce ve değerlendirme-
lerini aktardılar. Yoğun katılımın olduğu 
toplantıya, Milas, Muğla, Aydın, Manisa 
İllerimizin Temsilci ve Temsilci Yardımcı-
ları ile geniş üye katılımı gerçekleşti. Top-
lantıdan sonra aynı mekanda dayanışma 
kokteyli düzenlendi.
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4.3 KURUMSAL ZİYARETLER
ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 

BAŞKANLIĞI ÖZEL PROJELER 
VE DÖNÜŞÜM DAİRE BAŞKANI 

ZİYARET EDİLDİ

Oda heyetimiz, Ankara Büyükşehir 
Belediyesi Özel Projeler ve Dönüşüm 
Daire Başkanı Hüseyin Gazi Çankaya’yı 
10.09.2020 tarihinde ziyaret etti.

Özel Projeler ve Dönüşüm Daire Baş-
kanlığına atanmasından dolayı Hüseyin 
Gazi Çankaya’yı tebrik eden Oda Yöne-
tim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, 
Ankara Büyükşehir Belediyesinde yaşa-
nan dönüşümün topluma olumlu yan-
sımaların görülmeye başlandığını, Oda 
olarak Ankara Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yürütülen bazı çalışma destek 
verildiğini ifade ederek, özel projeler ve 
dönüşüm daire başkanlığında mesleki 
alanda üretilen jeoloji mühendisliği hiz-
metleri konusunda yaşanan sorunları ve  
oda düşüncelerimizi aktardı.

Görüşmede TMMOB Jeoloji Mühen-
disleri Odasının kendisini ziyaretinden 
dolayı teşekkür eden Hüseyin Gazi Çan-

kaya, Daire Başkanlığı olarak yıllardır 
kangren haline gelmiş bazı çalışmalar 
hakkında bilgi aktararak, bu sorunların 
çözümü konusunda Ankara Büyükşehir 
Belediyesi olarak yoğun bir şekilde çalış-
tıklarını ifade etti.

Belediye olarak meslek örgütlerini 
paydaş gördüklerini, bu nedenle gerek 
üretilen mühendislik, mimarlık veya 
planlama hizmetleri konusunda, gerek-
se diğer alanlarda hizmet iş birliği içinde 
olunabileceğini, varsa sorun ve sıkıntıla-
rın tartışılarak çözüme kavuşturabileceği-
ni ifade etti.

Bir saati aşkın süren görüşme iyi niyet, 
dayanışma ve iş birliği temennileri ile son 
buldu.

İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKANI EKREM İMAMOĞLU’NU 

ZİYARET ETTİK

Odamız tarafından oluşturulan heyet, 
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Sa-
yın Ekrem İMAMOĞLU’nu ziyaret etti.

Ziyaret için Odamız adına oluşturulan 
heyette, Yönetim Kurulu Başkanı Hüse-
yin ALAN, Yönetim Kurulu Üyesi Buket 
YARARBAŞ ECEMİŞ, İstanbul Şube Yö-
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netim Kurulu Başkanı Sami TEYMUR-
TAŞ, İstanbul Şube Yönetim Kurulu Say-
man Üyesi Dr. Murat Yılmaz ile BTK’nun 
Kıyı ve Deniz Jeolojisi Üyesi Prof. Dr. Erol 
SARI yer aldı.

Yapılan ziyarette Odamız heyeti adına 
söz alan Alan, Odamız tarafından yıllar-
dır dile getirilen bazı konulara ilişkin gö-
rüş, öneri ve yaklaşımlarımızı dile getirdi. 

Söz konusu ziyarette;
Birinci konu başlığında, genelde ülke-

miz, özelde ise olası İstanbul Depreminin 
Marmara Denizi ve çevresinde yer alan 
yerleşim birimleri üzerine etkilerinden 
bahsederek, 30 milyondan fazla insanı 
etkilemesi beklenen olası Marmara Dep-
remi konusunda İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından başlatılan çalışmaları-
nın değerli olmakla birlikte, stratejik bir 
temelden yoksun olduğu izlenimi edinil-
diği ifade edilerek, bu konuda yapılacak 
çalışmalara ilişkin oda yaklaşım ve öneri-
lerimiz sunulmuştur.

 İkinci konu başlığı olarak, günümüz 
eğitim sisteminin ülkemiz insanını hızla 
pozitif bilim, laik eğitim ve seküler yaşam 
anlayışına saygıdan uzaklaştırdığı, yine 
bu eğitim sisteminin çevresine ve doğa-
sına karşı duyarsız bir toplum yapısının 
oluşmasına vesile olduğu belirtilerek, 
Doğa Tarihi Müzelerinin toplumsal eği-
tim üzerindeki rolü konusuna değinile-
rek, dünyada sayılı metropoller arasında 
yer alan İstanbul’da bir doğa tarihi müze-
sinin bulunmamasının eksikliği dile ge-
tirilmiş ve İBB tarafından bir doğa tarihi 
müzesi kurulması konusunda çalışma 
başlatılması talep edilmiştir. Bu kapsam-

da İstanbul Şubemiz tarafından hazırla-
nan “İstanbul Doğa Tarihi Müzesi Projesi 
Raporu ile Mavi Gezegen Dergimizin bu 
konuyu işleyen özel sayısı takdim edil-
miştir.

Üçüncü konu başlığı olarak, ülkemizin 
8000 km. üzerinde kıyı şeridi bulunması-
na rağmen toplumun kıyı ve denizlerden 
yeterince yararlandığından bahsetmenin 
mümkün olmadığı, bu durumun İstan-
bul kenti özelinde daha belirgin olduğu 
vurgulanarak, İBB tarafından “ İstanbul 
Plajlarına Kavuşuyor” adı altında bir pro-
je başlatılarak, 1950’li yılardan bu yana 
çeşitli gerekçelerle yok edilen eski plaj 
alanları başta olmak üzere, toplumun 
hizmetine açılabilecek yeni alanların da 
belirlenmesi amaçlanan çalışmaların baş-
latılması talep edilmiş, kıyı ve deniz suyu 
kirlik çalışmalarının günü birlik takip 
edilmesi için sistem kurulması ile yine 
Haliç’in temizlenmesi konusunda Oda-
mız da kurulan komisyonun çalışmaları 
hakkında bilgiler aktarılmıştır.

Dördüncü konu başlığı olarak, İstan-
bul’da uygulana gelen imar, planlama, 
kentleşme politikaları ile kendi kendine 
yeter bir kent olmaktan hızla uzaklaştığı, 
kıyı alanlarını, doğal kaynak ve varlıkla-
rını, orman ve tarım alanlarını, yeraltı ve 
yerüstü su kaynaklarını tüketerek yok et-
tiğini, başta Kocaeli, Sakarya, Yalova, Bur-
sa, Tekirdağ, Kırklareli gibi kentler başta 
olmak üzere, çevre kentlerin kaynak ve 
varlıkları üzerinde aşırı baskı oluşturdu-
ğu ifade edilerek, İstanbul kentinin kendi 
kendine yeter hale getirilmesi ve çevresel 
kaynak ve varlık üzerindeki baskısının 
azaltılması için bir strateji çalışması baş-
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latılması gerektiği vurgulanmıştır. Bu ko-
nuda beton lobisinin kentlerimizi tüketen 
politikaları yerine geniş halk kesimlerinin 
desteğini alan strateji, politika ve projelere 
ağırlık verilmesi gerekti ifade edilmiştir.

Beşinci konu başlığı olarak, İBB ile 
meslek örgütleri arasındaki ilişkinin daha 
kurumsal hale getirilmesi konusundaki 
oda yaklaşımımız ifade edilmiş ve TM-
MOB İstanbul IKK ile İBB arasında işbir-
liği protokolünün yapılmasının önemine 
vurgu yapılmıştır.

Söz konusu görüşmede Sayın Ekrem 
İmamoğlu da ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti belirterek, Odamız tarafından ya-
zılı olarak da takdim edilen konulara iliş-
kin olarak,  olası İstanbul depremi ile ilgili 
çalışmaları son derece önemsediğini, bu 
konuda bir bilim kurulu oluşturduklarını, 
çalıştaylar yapıldığını ifade ederek varsa 
eksikliklerin giderilmesi konusunda ilgili 
birimlere aktaracağını belirtti. Yine İstan-
bul Planlama Ajansını kurduklarını, gerek 
meslek örgütlerinden, gerekse STK’lardan 
İstanbul’a ilişkin gelen proje ve önerilerin 
bu Ajansa aktarıldığını, Planlama Ajan-
sı ile Odamız arasında bağ kurulmasına 
destek vereceğini, Odamız tarafından ha-
zırlanan bu projelerin hayata  geçirilmesi 
konusunda destek vereceğini belirtti.

Söz konusu değerlendirmelerden son-
ra Odamızın logosunu ve başarı dilekle-
rimizi içeren bir plaket ile yine “akıl ve 
bilimi” temsil eden “jeolog çekici” Oda 
Yönetim Kurulu Başkanımız tarafından 
Sayın İmamoğlu’na takdim edilmiştir.

Söz konusu görüşmeden sonra İBB 
Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel Iyi-

leştirme  Daire Başkanı Dr. Tayfun Kah-
raman ziyaret edilmiştir. Söz konusu 
görüşmede, olası İstanbul Depremi konu-
sunda yapılan çalışmalar ve buna ilişkin 
önerilerimiz sunulmuş, birlikte çalışma 
düşüncemiz ifade edilmiştir. Sayın Kah-
raman’da Odamızın yaptığı ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti ifade ederek, bu 
konuda her türlü katkı ve desteğe açık 
olduklarını ve bundan memnuniyet du-
yacaklarını belirtti. Görüşmeler iyi niyet 
temennileri ile son buldu.

TPAO GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜ Zİ-
YARET ETTİK

Yönetim Kurulu Üyelerimiz Hüse-
yin Alan, Buket Yararbaş Ecemiş, Mithat 
Emre Kıbrıs ile Bilimsel Teknik Kurulu-
muzun Petrol Jeoloji Üyesi Ali Demirer 
TPAO Genel Müdür Yardımcılığına ata-
nan meslektaşlarımız Doç. Dr. Zühtü Batı, 
Ahmet Türksoy ile AR-GE Daire Başkanı 
Hüseyin Yakar’ı makamında ziyaret etti.

Yapılan ziyarette, TPAO Genel Mü-
dürlüğünde yönetici pozisyonlarına ata-
nan her üç meslektaşımızı da tebrik eden 
oda heyetimiz, meslektaşlarımıza başarı-
lar diledi.
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Yapılan görüşmede oda heyeti adına 
söz alan Yönetim Kurulu Başkanımız Hü-
seyin Alan, TPAO Genel Müdürlüğünde 
günümüzde 250’yi aşkın meslektaşımızın 
çalıştığını, kurumun bugünlere gelme-
sinde jeoloji mühendislerinin üstlendiği 
roller ile yaptığı çalışmaların yatsınamaz 
olduğunu vurgulayarak, bu çabaların ar-
tarak devam ettiğini görmekten mutlu ol-
duğumuzu belirtti.

Yine ülkemizin enerji ihtiyacının karşı-
lanması için faaliyet gösteren milli petrol 
şirketimiz olan TPAO Genel Müdürlü-
ğünün, geçmişten bu yana odamızca sa-
hiplenildiğini belirten Alan, TPAO Genel 
Müdürlüğünün kapasitesinin geliştirile-
rek hidrokarbon arama ve işletilmesi ko-
nusunda güçlü bir şirket haline gelmesi 
ve uluslararası aktörler içine girmesinin 
önemli olduğunu vurgulayarak, son yıl-
larda kurumun derin deniz aramaları 
ve operasyonları konusunda altyapısını 
geliştirmesinin “Karadeniz’de” yapılan 
keşifte önemli bir paya sahip olduğunu 
belirtti.

Oda olarak, ülkemizin petrol ve doğal 
gaz ihtiyaçlarının karşılanması, ülkenin 
hidrokarbon konusunda dışa bağımlılı-
ğının azaltılması noktasında TPAO Genel 
Müdürlüğüne önemli görevler düştü-
ğünü, TPAO Genel Müdürlüğünün ülke 
ihtiyaçlarının karşılanması konusunda 
Karadeniz ve Akdeniz’de hidrokarbon 
aramasına yönelik yaptığı çalışmaları 
desteklediğimizi belirtti. Alan, bu amaçla 
pandemi nedeniyle ertelense de, “73. Tür-
kiye Jeoloji Kurultayı’” nın ana temasının 
“jeopolitika” olarak belirlendiğini ifade 
etti.

Yapılan ziyarette meslek örgütümüz 
olan Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim 
Kurulunun kendileri ziyaret etmesinden 
dolayı teşekkür eden meslektaşlarımız, 
geçmişten beri özellikle odanın yaptığı 
bilimsel ve teknik çalışmalarına katılarak 
desteklediklerini belirterek, sadece kamu 
kurumların değil, meslek örgütleri veya 
sivil toplum kuruluşlarının da TPAO Ge-
nel Müdürlüğünün yaptığı çalışmaları 
sahiplenerek desteklemeleri, kurumda 
yürütülen çalışma ve verilen emekleri 
görmelerinin kendilerini sevindirdiğini 
ve daha fazla motive ettiklerini belittiler.

Görüşme, kurumlar arası işbirliğinin 
artırılması ve iyi niyet temennileri ile son 
buldu.

DSİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 
JEOTEKNİK HİZMETLER VE 

YERALTISULARI DAİRESİ 
BAŞKANINI ZİYARET ETTİK

DSİ Genel Müdürlüğü Jeoteknik Hiz-
metler ve Yeraltısuları Dairesi Başkanı Dr. 
Ayhan Koçbay’ı 08.01.2021 tarihinde ma-
kamında ziyaret ettik. Ziyarete, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan ile Yö-
netim Kurulu Üyemiz Seçkin Gülbudak 
katıldı.
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Konuşmasına göreve asaleten atanma-
sından dolayı tebrik ederek başlayan Oda 
Başkanımız Hüseyin Alan, DSİ Genel 
Müdürlüğü kapsamında üretilen hizmet-
lerin önemine vurgu yaparak, bazı mes-
lektaşlarımızın DSİ Bölge Müdürlüklerin-
de yaşadığı sıkıntıları aktarı. Ziyarette bu 
konuda yapılabilecekler konusunda fikir 
alışverişinde bulunuldu. Alan, ülkemizin 
içinde bulunduğu kuraklık döneminde 
baraj ve göletlerimizin önemi kadar ulu-
sal servet niteliğinde olan yeraltı sularının 
önemi hakkında Oda görüşlerini aktara-
rak, özellikle kayıtsız şekilde çoğunluğu 
sondörler tarafından kırsal alanda açılan 
su sondajlarıyla yeraltısularımızın aşırı 
çekimden kaynaklanan nedenlerden do-
layı tehdit altında olduğu, kurak nedeniy-
le yeraltısuları üzerindeki baskının daha 
da artacağını ifade etti. Alan, yeraltısu 
varlığımızın korunması konusunda Oda 
olarak üzerimize düşen her türlü görev 
ve sorumluluğu yapabileceğimizi belirtti.

Alan konuşmasında sayıları bugün 
500.000 ile 1.000.000 arasında olduğu 
ifade edilen ruhsatsız yeraltı suyu kuyu-
larının durumu ve bu konuda yapılması 
gerekenler konusunda DSİ Genel Mü-
dürlüğü ile işbirliğine hazır olduğumuzu 
ifade edilerek, bu kuyuların kayıt altına 
alınması konusunda çalışma başlatılma-
sının önemini vurgulandı. Bu kapsamda; 
sondaj makinalarının kayıt altına alınarak 
kaçak su kuyusu açımının önlenmesi ile 
yeraltı suyu arama ve kullanma hizmetle-
rinin nitelikli mühendislik hizmetleri ha-
line getirilmesi konusundaki çözüm öne-
rilerini DSİ Genel Müdürlüğü Jeoteknik 
Hizmetler ve Yeraltısuları Dairesi Başkanı 

Ayhan Koçbay’a aktardı.
Dr. Ayhan Koçbay ise ziyaretten duy-

duğu memnuniyeti dile getirerek Daire 
Başkanlığı olarak meslek odamız ile özel-
likle de yeraltı sularına ilişkin konuda iş-
birliğine açık olduklarını belirti.

Söz konusu görüşmeden sonra Daire 
Başkan Yardımcısı Mikdat Özmen ziya-
ret edildi. Söz konusu ziyarette DSİ Genel 
Müdürlüğü tarafından yürütülen havza 
planlama çalışmalarının önemi, bu plan-
ların ilgili kurumlara ve yerel idareleri 
gönderilerek çevre düzeni ve uygulama 
imar planlarına işlenmesi ile özellikle taş-
kından kaynaklı yaşanan afetlerin önlen-
mesi konusunda görüş alışverişinde bu-
lunuldu. Görüşmeler iyi niyet temennileri 
ile son buldu.

MAPEG GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜ 
ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan ile Yönetim Kurulu Üyemiz Canan 
Demiral Maden ve Petrol İşleri Genel 
Müdürlüğünde (MAPEG), Genel Müdür 
Yardımcılığına atanan Sayın Fatih Du-
manlı’yı 27.01.2021 tarihinde makamında 
ziyaret etti.
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Görüşmede, Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Hüseyin Alan, MTA Genel Müdürlü-
ğünden bu yana çalışmalarını yakından 
takip ettiğimiz Fatih Dumanlı’ı tebrik 
edip başarı dileklerimizi iletti. Görüş-
mede ülkede pandemi koşullarının da 
devam ettiği dikkate alındığına da gerek 
madencilik gerekse diğer alanda çalışan 
meslektaşlarımızın yaşadığı zorlukları 
ifade edilerek, bu konuda MAPEG Ge-
nel Müdürlüğünün olumlu yaklaşımının 
önemli olduğunu, yaşanan zorlukların 
aşılmasına destek olacağını belirtti. Yine 
geçtiğimiz yıl çalışmalarına başlanılan 
maden kanununa ilişkin değerlendirme-
lerimizi aktararak, kanunun tüm taraf-
ların görüş ve düşüncelerini yansıtması 
gerektiğini, aksi takdirde sürekli değişen 
bir maden kanununun ülkeye bir fayda 
sağlamayacağı dile getirildi.

Genel Müdürü Yardımcısı Fatih Du-
manlı ise ziyaretten duyduğu memnuni-
yeti belirterek Jeoloji Mühendisleri Odası 
ve yönetimine teşekkür ederek, yaşan so-
runların çözümü noktasında genel mü-
dürün öncülüğünde, MAPEG Genel Mü-
dürlüğünce yoğun çaba gösterdiğini, çok 
sayıda çalışmanın yürütüldüğünü ifade 
ederek, dile getirilen sorunlar hakkında 
ise ilgili birimlerle görüşeceğini belirtti. 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz daha sonra 
Genel Müdür Yardımcısı Sami Sarıyıldız 
ve Genel Müdür Danışmanı Sayın Musta-
fa Sever’i ziyaret ettiler.

ODAMIZ CHP JEOTERMAL 
ELEKTRİK SANTRALLERİ ARAŞTIR-
MA KOMİSYONU’NA SUNUM YAPTI

Odamız Cumhuriyet Halk Partisi Jeo-
termal Elektrik Santralleri Araştırma Ko-
misyonu’na “Türkiye’de Jeotermal Enerji, 
Araştırmalar, Kullanımlar ve Sorunlar” 
başlıklı bir sunum yaptı.

Odamız adına Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Hüseyin Alan, Yönetim Kurulu 
Yazman Üyesi Buket Yararbaş Ecemiş, 
Jeotermal Kaynaklar ve Doğal Mineralli 
Sular Komisyonu Başkanı İbrahim Ak-
kuş, II. Başkan Nizamettin Şentürk üyeler 
Nilgün Hülya Başarır ve Ayşegül Çetin, 
CHP Genel Başkan Yardımcısı Ali Öztunç 
Başkanlığındaki CHP Jeotermal Elektrik 
Santralleri Araştırma Komisyonu üyele-
ri; İzmir Milletvekili Mahir Polat, Aydın 
Milletvekilleri Süleyman Bülbül ve Hüse-
yin Yıldız, Denizli Milletvekili Haşim Te-
oman Sancar, Muğla Milletvekili Mürsel 
Alban, Manisa Milletvekili Ahmet Vehbi 
Bakırlıoğlu, Adana Milletvekili Müzey-
yen Şevkin, ABB Deprem Zemin ve Kent-
sel İyileştirme Daire Başkanı Mutlu Gür-
ler ve ilgili danışmanlar ile CHP Genel 
Merkezi`nde bir araya geldi.
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Toplantı CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Ali Öztunç’un açış konuşması ve ko-
misyon üyelerini tanıtması ile başladı. 
Daha sonra söz alan Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Hüseyin Alan Oda Heyetimizi 
tanıttıktan sonra kısa bir konuşma yapa-
rak Odamızın Jeotermal Kaynaklar konu-
sundaki görüşlerini özetledi. Alan, jeoter-
mal kaynakların ülkemizin bir zenginliği 
olduğunu, bu kaynaklarımızın doğru ve 
kamu yararına uygun bir şekilde kulla-
nılması gerektiğini, 2007 yılında çıkarılan 
Jeotermal Kaynaklar ve Doğal Mineralli 
Sular Kanunu’nun önemli eksiklikleri ba-
rındırdığını, bu kanunun kamu yararını 
esas alan ve yaşanan sorunları giderecek 
bir anlayışla yeniden düzenlenmesi ge-
rektiğini belirtti. Alan, kapalı kapılar ar-
dında hazırlanacak yasaların hiç kimseye 
fayda getirmeyeceği gibi sorunları çöz-
mekten de uzak olacağını bu nedenle ilgi 
kamu kurumları, üniversiteler, meslek 
örgütleri ile ilgili STK’ların katılımı ile ka-
nunun yeniden düzenlenmesi gerektiğini 
ifade etti.

Jeotermal kaynakların şu an denetim-
den uzak, uygulanan yanlış teşvik poli-
tikaları sonucu kar hırsı ile aşırı üretim 
yapıldığını, bunun sonucunda rezervuar 
bütünlüğü ve işletmelerin sürdürülebi-
lirliğinin önemli ölçüde tehlikeye düştü-
ğünü, kaynaklar üzerinde aşırı baskının 
oluştuğunu ve jeotermal kaynaklarımı-
zın hızla tüketilmekte olduğunu ve bu-
nun durdurulması gerektiğini belirten 
Alan jeotermal kaynakların madenler 
gibi statik olmadığını, dinamik bir yapıda 
olduğunu, ancak mevcut yasanın kayna-
ğın dinamik özelliğini dikkate almadan 

hazırlandığını, rezervuar ve havza bü-
tünlüğünü bozacak şekilde ruhsatlandır-
maların yolunu açtığını kaydederek, bu 
durumun Aydın örneğinde olduğu gibi 
çevre sorunlarına yol açtığını kaydetti.

Alan’ın ardından Jeotermal Kaynaklar 
ve Doğal Mineralli Sular Komisyonu İb-
rahim Akkuş “Türkiye’de Jeotermal Ener-
ji, Araştırmalar, Kullanımlar ve Sorunlar” 
başlıklı bir sunum gerçekleştirdi. Akkuş, 
jeotermal kaynakların kullanımında or-
taya çıkan sorunlara ve bunların çözüm 
önerilerini anlattığı sunumunda jeotermal 
kaynakların doğru ve kamu yararına kul-
lanılması için merkezi yapının varlığına, 
mevzuat karmaşasının sona erdirilmesi-
ne ve denetim mekanizmasının önemine 
dikkat çekti. Toplantının son bölümünde 
ise Jeotermal Kaynaklar ve Doğal Mine-
ralli Sular Komisyonu üyelerimiz millet-
vekillerinin sorularını yanıtladı.

ANKARA ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK İL 
MÜDÜRÜNÜ ZİYARET ETTİK

Ankara Çevre ve Şehircilik İl Müdür-
lüğüne atanan Ahmet Bektaş’ı 05.02.2020 
tarihinde makamında ziyaret ederek teb-
rik ettik. Ziyarete Odamız adına Yönetim 
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Kurulu Başkanı Hüseyin Alan ile Denetle-
me Kurulu Üyemiz Yücel Ekşioğlu katıl-
dı. Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan atanmalarından dolayı Sayın Ahmet 
Bektaş’ı tebrik ederek başarı dileklerini 
belirttikten sonra, jeoloji mühendislerin 
özellikle yapı denetim süreçlerinde yaşa-
dıkları sorunları anlattı. Ülkemizde son 
yaşanan depremler ve diğer afet olayla-
rından kaynaklı olarak 240`a yakın va-
tandaşımızın yaşamını yitirdiğini, çok 
sayıda binanın ağır hasar gördüğünü ve 
ülkenin milyarlarca lira zarara uğradığını 
ifade eden Alan, Ankara’da düzenlenen 
zemin ve temel etütlerinin hiçbirinin yapı 
denetim kuruluşlarınca denetlenmeden 
onandığını ifade ederek bunun yanlışlığı-
na vurgu yaptı.

Ankaralı yurttaşlardan ücretini peşin 
alan yapı denetim kuruluşlarının neden 
zemin ve temel araştırmalarını denet-
lenmediklerini bilmediklerini kaydeden 
Alan, Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü`-
nün bu konuda daha fazla çaba sarf etme-
si gerektiğini belirterek bu konuda hazır-
ladığımız yazıyı takdim etti.

Alan, Ankara Büyükşehir Belediye-
si ile Odamız arasında yapılan protokol 
kapsamında çalışmaları başlayan Ankara 
Kızılcahamam-Çamlıdere Jeopark çalış-
maları hakkında bilgi vererek, bu konu-
daki çalışmalara İl Müdürlüğünün destek 
vermesi talebini iletti.

Ziyarette, sayın Ahmet Bektaş Odamı-
zın yaptığı ziyaretten dolayı memnuniye-
ti ifade ederek, yapı denetim süreçlerinde 
“zemin ve temel etütlerinin denetlenme-
mesine ilişkin konu ile ilgileneceğini, 

yasal mevzuat çerçevesinde yapılması 
gereken denetimlerin mutlaka yapılması 
gerektiğine inandığını belirtti. Yine An-
kara Kızılcahamam-Çamlıdere’de yapıl-
ması planlanan jeopark projesini olumlu 
bulduğunu, Ankara’nın gelişmesine katkı 
koyacak bu tür projelere destek verecek-
lerini ifade etti. Ziyaret iyi niyet temelleri 
ile son buldu.

MTA GENEL MÜDÜRÜ DOÇ. DR. 
YASİN ERDOĞAN`I ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Üyelerimiz MTA Ge-
nel Müdürlüğüne yeni atanan Doç. Dr. 
Sayın Yasin ERDOĞAN’ı makamında 
12.02.2021 tarihinde ziyaret ederek başarı 
dileklerini iletti.

Söz konusu ziyarette odamız adına 
Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan 
ile Yazman Üye Buket Yararbaş Ecemiş 
katıldı. Görüşmede kişilerin kendilerini 
takdim ve tanıtmalarından sonra, MTA 
Genel Müdürlüğüne atanmasından do-
layı tebrik ve başarı dileklerimizi eden 
Alan, Odamız adına beklentilerimizi içe-
ren yazıyı takdim etti.

Karşılıklı diyalog içinde geçen görüş-
mede Yönetim Kurulu Başkanımız Alan; 
MTA Genel Müdürlüğünün Jeoloji Mü-
hendisliği için “baba ocağı” niteliğinde 
olduğunu belirterek, bu kurumun bugü-
ne kadar kamu adına önemli görevleri 
icra ettiğini ifade ederek, dünyadaki ge-
lişmelere bakıldığında gelişmiş ülkelerin 
jeolojik araştırma kurumlarının stratejik 
öneminin önümüzdeki yıllarda da gittik-
çe artacağına işaret ettiğini ifade ederek 
ülkemizin aynı zamanda jeolojik araştır-
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ma kurumu niteliğinde olan MTA Genel 
Müdürlüğünün bu misyonun güçlen-
dirilmesi konusunda yapması gereken 
önemli çalışmaların bulunduğunu belirt-
ti. Bu kapsamda MTA Genel Müdürlüğü-
nün görev içeriğinin ve ağırlık vermesi 
gereken konu başlıklarının güncellenme-
si, projelerin kamusal yarar etki değerinin 
yeniden gözden geçirilmesi gibi bazı so-
runların olduğunu, gelişmiş ülke jeolojik 
araştırma kurumlarının  çevre jeoloji kap-
samında yürütmesi gereken tıbbi jeoloji, 
jeolojik miras, çevresel jeokimya çalış-
maları ile kıyı ve deniz jeolojisi araştırma 
ve çalışmaları ile ülkemiz insanını doğa 
kaynaklı afetlerin etkilerinden koruyacak 
projelere ağırlık vermesini, uluslararası 
platformlarda daha iyi temsil edilmesi 
ile üretilen verilerin topluma sunulması 
konularına ağırlık verilmesi gerektiğini 
ifade etti

Yine MTA Genel Müdürlüğünde 600 
civarında meslektaşımızın çalıştığını ve 
bu meslektaşlarımızın yaşadığı bazı so-
runlar ve beklentileri olduğunu belirterek, 
geçtiğimiz günlerde basına ve kamuoyu-
na yansıyan ve odamızın da bir fiil ziyaret 
ederek bilgi aldığı tabiat tarihi müzesinde 
yaşanan olumsuz tutum ve davranışların 
kabul edilmez olduğunu, insanı yok sa-
yan, rencide eden davranışlarının kamu 
yönetim tarzı ile bağdaşmadığını belirtti. 
Yine kurum içinde yapılacak atamalarda 
liyakata önem verilmesini, proje yöne-
ticisi konuma yükselmiş nitelikli perso-
nele teknik uzman kadrosunun tahsisi, 
TPİC’ten taşeron personel temini yönte-
miyle, mühendis çalıştırılması yöntemine 
son verilmesini, bu kapsamda çalıştırılan 

personelin MTA Genel Müdürlüğünün 
kadrosuna alınması gerektiğine ilişkin 
düşünce ve beklentilerimizi paylaştı.

MTA Genel Müdürü Sayın Yasin Erdo-
ğan’da  görüşmede; Odamızın ziyaretin-
den duyduğu memnuniyeti ifade ederek, 
MTA Genel Müdürlüğün tüm yerbilim 
camiası için “baba ocağı” niteliğinde ol-
duğunu, ülkemiz için önemli projelere ve 
çalışmalara imza attığını, Genel Müdür-
lük bünyesinde 200’e yakın Dr. veya Do-
çent seviyesinde uzman, yetişmiş, kariyer 
sahibi personelin bulunduğunu, bunun 
kuruma önemli bir sinerji kattığını an-
cak bundan yeterince yararlanılmadığını, 
kurumun  bir araştırma enstitüsü şekline 
dönmesi gerektiğine inandığını belirtti. 
Yine üretilen bilgi ve raporların topluma 
aktarması konusunda çalışma başlattığını 
ve MTA Genel Müdürlüğünün daha gö-
rünür hale gelmesi gerektiğine inandığını 
ve bu konulara ağırlık verileceğini belirt-
ti.  Ayrıca yazılı olarak takdim edilen ve 
Jeolojisi Mühendisleri Odasının beklenti-
lerini içeren yazıyı inceleyeceğini, tabiat 
tarihi müzesinde yaşanan olumsuz olayı 
onaylamadığını, kamu yönetim anlayışı 
ile kendisinin de bağdaştıramadığını be-
lirterek, bundan böyle bu tür olayların 
tekrarlanmaması konusunda gerekli has-
sasiyetin gösterileceğini ifade etti.

Yaklaşık bir saat süren ve dostane bir 
ortamda geçen görüşme iyi niyet temen-
nileri ile son buldu.
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ANKARA VALİSİ SAYIN VASİP 
ŞAHİN’İ ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Kültürel Jeoloji ve Jeolojik Miras 
Çalışma Gurubu Başkanımız Prof. Dr. Ni-
zamettin Kazancı ile Ankara Büyükşehir 
Belediyesi Kültür ve Tabiat Varlıkları Da-
iresi Başkanı Bekir Ödemiş Ankara Valisi 
Sayın Vasip Şahin’i11.03.2021 tarihinde 
makamında ziyaret etti.

Ziyarette; Ankara Büyükşehir Bele-
diyesi ile Odamız arasında düzenlenen 
protokol kapsamında çalışmalarına baş-
lanan Ankara Kızılcahamam-Çamlıdere 
Jeopark Projesi hakkında bilgiler aktarı-
larak, Valiliğin kurumlar arası eşğüdümü 
sağlayarak UNESCO ölçütlerinde bir je-
oparkın Ankara’da gerçekleştirilebilmesi 
için çalışmalara destek vermesi istendi.

Ankara Valisi Sayın Vasip Şahin ziya-
retten dolayı memnuniyeti ifade ederek, 
konuya ilişkin olarak ilgili kurumlara ta-
limat vereceğini, bir Vali Yardımcısının 
Başkanlığında Odamızın da içinde yer 
aldığı bir çalışma gurubunun oluşturu-
larak, çalışmalara başlanması konusunda 
talimat verdi.

Ziyaretin ardından konuyla ilgili gö-

revlendirilen Vali Yardımcısı Sayın Mus-
tafa Erkayıran ile toplantı yapıldı. Top-
lantıda Kazan, Kızılcahamam, Çamlıdere 
Kaymakam ve Belediye Başkanları, An-
kara Büyükşehir Belediyesi, Ankara Kül-
tür ve Turizm İl Müdürü, Ankara Çevre 
ve Şehircilik İl Müdürü ile Ankara Milli 
Parklar Bölge Müdürlüğünün katılımı ile 
geniş katılımlı birtoplantı yapılması ve 
Odamızın bu toplantıda konuya ilişkin 
bir sunum yapmasına karar verildi.

MESLEKTAŞLARIMIZIN 
HİZMET ÜRETME SÜREÇLERİNDE 

YAŞADIKLARI SIKINTILARIN 
AKTARILMASI AMACIYLA DSİ 

GENEL MÜDÜRÜ KAYA YILDIZ’I 
ZİYARET ETTİK

DSİ Genel Müdürlüğünün ilgi alanı 
içinde kalan ve meslektaşlarımız tarafın-
dan üretilen bazı mühendislik hizmetleri 
ile yine bu alanlarda yaşanan sorunlara 
ilişkin görüş ve değerlendirmelerimizi 
aktarmak üzere DSİ Genel Müdürü Sa-
yın Kaya Yıldız Odamız Yönetim Kurulu 
Üyeleri tarafından ziyaret edildi.

Ziyarete Odamız adına, Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hüseyin Alan, Yönetim Ku-
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rulu Yazman üyesi Buket Yararbaş Ece-
miş, Yönetim Kurulu Yayın Üyesi Seçkin 
Gülbudak ve Cansu Karadeniz katıldı. 
Görüşmede  Yönetim Kurulu Başkanımız 
Hüseyin Alan,  küresel iklim değişikliği 
ve bunun getirdiği etkilerde göz önüne 
alındığında yeraltısu(YAS)   kaynakla-
rına yönelik kullanım baskısının her ge-
çen gün arttığını, günümüzde DSİ Genel 
Müdürlüğü tarafından ruhsatlandırılan 
kuyularının yanında,  kimi yaklaşımlara 
göre 500.000 , kimi yaklaşımlara göre ise 
1 milyonu  aşkın kaçak kuyunun bulun-
duğunu ifade edilerek,  kaçak kuyular 
vasıtasıyla  yeraltısu varlıklarımızın hızla 
tüketilerek yok edildiği, yine bu tüketime 
bağlı olarak Konya gibi bazı havzalarda 
obruk oluşumunun hızlandığını, Mende-
res ve Gediz havzalarında zeminde otur-
maların başladığını belirtilerek, sürecin 
bu şekilde yönetilmeye devam edilmesi 
durumunda ileride telafisi olanaksız şe-
kilde hem yeraltı sularımızın tüketilerek 
yok edileme riski,  hem de aşırı yeraltısu-
yu çekiminden kaynaklı can kayıplarının 
yaşanabileceğini ifade edilerek bu ko-
nuda alınması gereken tedbirlere ilişkin 
odamız yaklaşımlarını ifade etti.

Bu kapsamda;
Yeraltısuyu konusunda yaşanan so-

runların çözümü noktasında,
Kaçak kuyu açımın engellenmesi için, 

odamıza tescil edilmemiş su sondaj ma-
kinalarının hizmet üretimi yapmasının 
engellenmesi,

İş sağlığı ve güvenliği kanunu ve bu 
kanuna göre çıkarılan yönetmelik düzen-
lemelerine göre “tehlikeli ve çok tehlikeli 

iş gurubunda” yer alan su sondörlerine, 
Mesleki Yeterlilik Kurumu veya Milli 
Eğitim Bakanlığı tarafından belirlenen 
modüle göre eğitim almayan sondörlerin 
DSİ Genel Müdürlüğünce sınava alınma-
sı ve su söndör belgesinin verilmemesini,

YAS arama ve kullanma belgesi dü-
zenleyen fenni mesullerin sorumluluk-
larının arttırılarak, “gönüllü trafik mü-
fettişleri” gibi bir yaklaşımla kaçak kuyu 
açıldığını tespit eden fenni mesullere ih-
barda bulma yetkisi verilerek kaçak kuyu 
açılmasına yönelik caydırıcı tedbirlerin 
arttırılmasını,

Uzun yıllardır ertelenen YAS izleme 
sisteminin devreye alınmasını, ayrıca böl-
ge müdürlüklerinde YAS denetimi yapa-
cak jeoloji mühendisi sayısının oldukça 
yetersiz olduğu, jeoloji mühendisi istih-
dam sayısının artırılarak denetim hizme-
tinin etkinleştirilmesi,

Bazı bölgelerde yeterli jeoloji mühen-
disi denetim elemanı olmaması nedeniy-
le arama ve kullanma belge düzenleme 
sürelerinin bir-iki ayı bulduğu, bununda 
kaçak kuyu açılmasına neden olduğunu, 
bunun önlenmesi amacıyla yeraltısuyu 
kuyu açımın yüksek olduğu bazı illerde 
bulunan DSİ Şube Müdürlüklerinde de-
netim görevini yürütecek jeoloji mühen-
disi istihdamının sağlanarak sorunun ye-
rinde çözümüne katkı verilmesi gerektiği,

Yine yukarıda belirtilen iş ve işlemler 
ile ülke yeraltısu kaynakların yönetilebil-
mesi için DSİ Genel Müdürlüğü bünye-
sinde “Yeraltısuyu Daire Başkanlığının” 
kurulması gerektiği belirtilmiştir.

Ayrıca ülkemizin aktif tektonik kuşak 
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üzerinde bulunduğu, bazı baraj ve gölet 
aklarının doğrudan fay zonları üzerine 
veya yakınına inşa edildiği, , olası dep-
remlerde bu barajların hasar görmesi 
veya yıkılması durumunda deremin ya-
rattığı can ve mal kayıplarının yanında, 
bu etkilerin can ve mal kayıplarının art-
masına neden olabileceği belirtilerek, bu 
konuda bugünden bu baraj veya göletler 
için tedbir alınması istenilmiştir. Bu kap-
samda; baraj veya gölet gövdesi diri fay-
ların üstüne veya çok yakında bulunan 
baraj sahalarında paleosismoloji araştır-
maları yapılarak olası bir yüzey defor-
masyonun meydana gelip gelemeyeceği 
konularında acilen çalışma başlatılması 
ile bu tür hatalara meydan verilmemesi 
için özellikle su yapıları denetim yönet-
meliğinde değişiklik yapılarak bina  ve 
bina türü yapıların denetimlerinde görev 
alan yapı denetim kuruluşlarında olduğu 
gibi denetim hizmetini yerine getirecek 
firmaların, DSİ tarafından elektronik or-
tamda atamalarının yapılmasını sağlaya-
cak şekilde düzenlemeler yapılarak su ya-
pıları denetim kuruluşlarının baraj yapan 
firmalarla  mali bağımlılığının azaltılması  
gerektiği vurgulanmıştır.

Görüşmede Sayın Kaya Yıldız, zilyet-
ten duyduğu memnuniyeti aktararak, 
yeraltısuyu konusunda kaçak kuyula-
rın önemli bir problem haline geldiği, 
bu konuda meslek örgütleri başta olmak 
üzere toplumun tüm kesimlerine önem-
li sorumluluk ve rollerin düştüğü ve her 
türlü işbirliğine açık olduklarını, sondör 
eğitimi konusunu araştıracağını, yine 
personel eksikliğinden kaynaklı sorunları 
bildiklerini bu nedenle cumhurbaşkanlı-

ğından personel alımı konusunda talepte 
bulunduklarını ifade etti.

Yine aktif diri faylar konusunun 
önemli olduğunu, odanın bu konuda 
yaptığı tespitleri liste şeklinde gönderme-
si durumunda gerekli incelemeleri yap-
tırabileceğini, bu konuda özellikle özel 
sektör tarafından gerçekleştirilen HES’ler 
konusunda dikkatli olmaları konusunda 
uyaracaklarını belirtti. Benzer şekilde “su 
yapıları denetim kuruluşları” için oda ta-
rafından önerilen sistem konusunda da 
araştırma yapacağını ifade etti. Toplantı 
iyi niyet temennileri ile odamızın “ jeolog 
çekici” takdimi ile son buldu.

Genel Müdür ziyaretinden sonra “Jeo-
teknik Hizmetler ve Yeraltısuları Dairesi 
Başkanı Sayın Ayhan Koçbay ile Başkan 
Yardımcıları Miktad Özmen, Harun Mey-
dan ile bazı meslektaşlarımız ziyaret edil-
di.

MTA GENEL MÜDÜRLÜĞÜNDE 
YENİ ATANAN YÖNETİCİLERİ ZİYA-

RET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, MTA Genel Müdürlüğünde yeni 
atanan Genel Müdür Yardımcısı Abdül-
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kerim Aydındağ, Jeoloji Etütleri Daire 
Başkanı Dr. Bahadır Şahin, Maden Etüt ve 
Arama Daire Başkanı Haşim Ağrılı, Enerji 
Hammadde Etüt ve Arama Daire Başkanı 
İsmail Kara, İdari ve Mali İşler ve Doğa 
Tarihi Müze Müdürü Celal Özcan, Bi-
limsel Dokümantasyon ve Tanıtma Daire 
Başkanı Dr. Banu Ebru Binal’i 16.04.2021 
tarihinde ziyaret ederek başarı dilekleri-
mizi iletti.

Yapılan görüşmelerde, jeoloji mühen-
disliği camiası için baba ocağı vasfında 
olan MTA Genel Müdürlüğü ile bugü-
ne kadar yapılan çalışmalar ve iş birliği 
konusunu gündeme getirilerek, bundan 
sonrada bu işbirliğinin devam etmesinin 
önemine vurgu yaptı. Ayrıca MTA Genel 
Müdürlüğü ile meslek alanımıza ilişkin 
farklı konularda ortak çalışmalarının yü-
rütüldüğünü ifade eden Alan, bu çalışma-
ların devam etmesinin önemini belirtti.

Görüşmede, MTA Genel Müdürlü-
ğünün uluslararası jeoloji araştırma ku-
rumları ile   aynı düzeye gelmesi, benzer 
çalışma alanlarında ülkeye katkı koyması 
amacıyla devam eden çalışmaların yanın-
da  jeolojik miras ve kültürel jeoloji, tıbbi 
jeoloji risk araştırmaları ve risk haritala-
rının hazırlanması, uluslararası bilimsel 
ve teknik proje ve çalışmaları, uzaktan 
algılama ve CBS,  depremler başta olmak 
üzere doğa kaynaklı afet ve afet tehlikele-
rinin önlenmesi, küresel iklim değişikliği 
kapsamında çevre jeolojisi araştırmaları 
gibi bazı özel konuları  gündemine alma-
sı ve buna ilişkin çalışma başlatmasının 
önemine değinildi.

Yine uzun zamandır MTA Genel Mü-

dürlüğünün taşeron firmalar üzerinden 
personel temin etmesinin yanlışlığına 
vurgu yapılarak kurumun en az 200 jeo-
loji mühendisi istihdamı için çalışma baş-
latmasının gerekliliğini belirtti.

Görev başlayan yöneticiler ise meslek 
odamızın yaptığı ziyaretten duydukları 
memnuniyeti ifade ederek, birlikte çalış-
manın önemine vurgu yaptılar. Görüşme-
ler iyi niyet temennileri ile son buldu.

TUBİTAK BAŞKANINI ZİYARET 
ETTİK.

17.06.2021 tarihinde, Yönetim Kuru-
lu Başkanımız Hüseyin Alan, Yönetim 
Kurulu Yazman Üyesi D. Malik Bakır ile 
Odamız Bilimsel ve Teknik Kurul Başka-
nı Prof. Dr. Erdin Bozkurt’an oluşan Oda 
heyetimiz, TÜBİTAK Başkanı Prof. Dr. 
Hasan Mandal’ı 73. Türkiye Jeoloji Kurul-
tayına katılarak verdiği destekten dolayı 
ziyaret ederek teşekkür ettiler.

Söz konusu görüşmede, TÜBİTAK’ın 
son yıllarda başta deprem araştırmaları 
olmak üzere doğa kaynaklı afetler konu-
sunda yapılan bilimsel projelere verdiği 
desteğin önemli olduğunu, bir deprem 
ülkesi olan ülkemizin bu araştırmaları bi-
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limsel temelli olarak genişleterek devam 
etmesinin ülkemizin jeolojisinin aydın-
latılmasına önemli katkılar sunmasının 
yanında, depremlere karşı hazır hale ge-
tirilmesine de önemi katkılar sunacağı 
vurgulandı.

Yine son günlere Marmara Denizinde 
görülen “musilajın” toplumda yarattığı 
korku ve paniğin yanı sıra bu olayın bir 
çevresel felakete dönüşmemesi için  kıyı 
ve deniz jeolojisi ile deniz hidrobiyolojisi 
üzerine yapılacak çalışmaların önemini 
bir kez daha ortaya çıkardığını, başta İs-
tanbul olmak üzere Marmara Denizine 
kıyısı bulunan kentsel yerleşim alanların-
dan kaynaklı  evsel ve endüstriyel atıklar 
ile tarımsal üretim alanlarında kullanılan 
gübrelemeden kaynaklı kirleticilerinin 
önlenmesi gerektiği belirtilerek, özellikle 
küresel iklim değişimin Marmara deni-
zinde meydana getirdiği fiziko-kimyasal 
değişimlerinin de araştırılmasının önemli 
olduğu vurgulanarak bu konuda da TUBİ-
TAK’a önemli görevler düştüğü belirtildi.

Görüşmede ziyaretten dolayı duydu-
ğu memnuniyeti ifade eden TÜBİTAK 
Başkanı Prof. Dr. Hasan Mandal ise, ülke-
mizin bir deprem ülkesi olması nedeniyle 
Elazığ depreminden sonra multi-disip-
lineer çalışmaları içeren deprem araştır-
ma projelerine destek konusuna ağırlık 
verdiklerini, bu kapsamda 2021 yılında 
çok sayıda projenin desteklendiğini,  yine 
geçtiğimiz ay Ege Denizinde  deprem 
araştırmalarını temel alan deniz jeolojisi 
ve sismiği konusunda bir ekip oluştura-
rak çalışmalara başladıklarını ifade etti.

Yine Marmara denizde görülen “mu-

silaj” olayına ilişkinde TÜBİTAK Başkan-
lığında bir bilim heyeti oluşturulduğunu, 
bu heyetin ilk toplantılarını yaptığını, 
önümüzde günlerde bu alanda yapılacak 
çalışmalara başlanacağını ifade ederek bu 
konuda gerek üniversitelerden gerekse 
meslek örgütlerinden gelen önerilere açık 
olduklarını belirtti.

Görüşme; 73. Türkiye Jeoloji Kurulta-
yına verdikleri destekler nedeniyle plaket 
ve “jeolog çekici” takdimi ve iyi niyet te-
mennileri ile son buldu.

MİGEM GENEL MÜDÜR 
YARDIMCISI MURAT DURCEYLAN’I 

ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyesi Bu-
ket Yararbaş Ecemiş ile işyeri temsilcimiz 
Musa Çelebi Maden İşleri Genel Müdür 
Yardımcısı Murat Durceylan’ı ziyaret eti. 
Ziyarette Oda Başkanımız Hüseyin Alan 
Genel Müdür Yardımcısı Murat Durcey-
lan’a 73. Türkiye Jeoloji Kurultayına ka-
tılarak verdiği destekten dolayı teşekkür 
etti.

Görüşmede; madencilik alanında ya-
şanan sorunlar, buna ilişkin odamız yak-
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laşımları ile MAPEG Genel Müdürlüğü 
ile meslek örgütleri arasında iletişim ve 
işbirliğin geliştirilmesinin önemi konu-
sunda değerlendirmeler yapıldı. Görüş-
me; 73. Türkiye Jeoloji Kurultayına ver-
dikleri destekler nedeniyle plaket takdimi 
ve iyi niyet temennileri ile son buldu.

TABİİ KAYNAKLAR DAİRE BAŞKANI 
LEMAN ÇETİNER’İ ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyesi Bu-
ket Yararbaş Ecemiş Enerji Bakanlığı Tabii 
Kaynaklar Daire Başkanı Leman Çetiner’i 
ziyaret etti.

Görüşmede; ülkemizde özellikle tabii 
kaynakların aranması ve işletilmesi sü-
reçlerinde yaşanan sorunlar ve Odamız 
bu konulara yaklaşımları konusu değer-
lendirilerek kamu kurumları ile mes-
lek örgütleri arasında daha sıkı bağların 
oluşturulması gerektiğine ilişkin anlayış 
ve değerlendirmeler paylaşıldı. Görüşme; 
daha sık görüş ve değerlendirmelerde 
bulunma düşünce ve temennileri ile son 
buldu.

ENERJİ VE TABİİ KAYNAKLAR 
BAKAN YARDIMCISI PROF. DR. 

ŞEREF KALAYCI’YI ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüse-
yin Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üye-
si Buket Yararbaş Ecemiş Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakan Yardımcısı Prof. Dr. 
Şerafettin Kalaycı’yı ziyaret etti. Ziyarette 
Oda Başkanımız Hüseyin Alan Prof. Dr. 
Şerafettin Kalaycı’ya 73. Türkiye Jeoloji 
Kurultayına katılarak verdiği destekten 
dolayı teşekkür etti.

Görüşmede; odamızın yaptığı çalışma-
lar hakkında bilgi aktaran Yönetim Kuru-
lu Başkanımız Hüseyin Alan, madencilik 
ve jeotermal kaynaklar konusunda sek-
törün ve çalışanların yaşadığı sorunlar 
ve odamızın yaklaşımları hakkında bilgi 
aktardı. Bu kapsamda çalışmaları devam 
eden maden kanunun çalışmalarına mes-
lek örgütlerinin katılımının da önemli ol-
duğunu vurguladı.

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yar-
dımcısı Sayın Şeref Kalaycı ise ziyaretten 
dolayı duyduğu memnuniyeti ifade ede-
rek, meslek örgütlerin mesleki ve bilimsel 
etkinliklerinin önemine vurgu yaparak, 
hazırlık çalışmaları sürdürülen maden 
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kanunu çalışmalarının önümüzdeki gün-
lerde tartışma ve değerlendirmelere açıla-
cağını ifade etti.  

Görüşme; 73. Türkiye Jeoloji Kurulta-
yına verdikleri destekler nedeniyle plaket 
ve “jeolog çekici” takdimi ve iyi niyet te-
mennileri ile son buldu.

MTA GENEL MÜDÜRÜ DOÇ. DR. 
YASİN ERDOĞAN’I ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan ve Yönetim Kurulu Yazman Üyesi 
Buket Yararbaş Ecemiş MTA Genel Mü-
dürü Doç. Dr. Yasin Erdoğan’ı ziyaret etti. 
Ziyarette Oda Başkanımız Hüseyin Alan, 
Doç. Dr. Yasin Erdoğan’a 73. Türkiye Jeo-
loji Kurultayına katılarak verdiği destek-
ten dolayı teşekkür etti.

Görüşmede; Odamızın yaptığı çalış-
malar hakkında bilgi aktaran Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, öze-
likle MTA Genel Müdürlüğü tarafından 
pilot il olarak belirlenen Eskişehir’de 
yürütülen Tıbbi Jeoloji Risk Haritası ça-
lışmaları, jeotermal kaynaklar, jeolojik 
mirasın önemi ve MTA Genel Müdürlü-
ğün üstlenmesi gereken sorumluluklar ile 
deprem araştırmaları konusunda yapılan 

çalışmalarda genel müdürlüğünün daha 
görünür hale gelmesi konusundaki oda 
yaklaşımlarımızı belirtti.

MTA Genel Müdürü Doç. Dr. Yasin 
Erdoğan ise ziyaretten dolayı duyduğu 
memnuniyeti ifade ederek, meslek örgüt-
lerin tarafından gerçekleştirilen mesleki 
ve bilimsel etkinliklerinin önemine vurgu 
yaptı. Ayrıca yerbilimleri alanında MTA 
Genel Müdürlüğü tarafından çalışmaları 
sürdürülen çok sayıda projenin bulundu-
ğunu, deprem araştırmaları konusunda 
da daha aktif hale gelinmesi amacıyla bir 
deprem bilim kurulu oluşturacaklarını, je-
otermal kaynaklar konusunda kurumsal 
yapılanma çalışmalarının bakanlık içinde 
yürütüldüğünü belirterek, ülkemizde ilk 
kez hazırlanacak olan Tıbbi Jeoloji Risk 
haritalarının hazırlanması çalışmalarının 
devam ettiğini ve tamamlandığında bu 
haritaların birçok alanda kullanılacağını 
ifade etti.

Görüşme; 73. Türkiye Jeoloji Kurulta-
yına verdikleri destekler nedeniyle “pla-
ket” takdimi ve iyi niyet temennileri ile 
son buldu.

ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 
DEPREM RİSK YÖNETİMİ VE 

KENTSEL İYİLEŞTİRME DAİRE 
BAŞKANI MUTLU GÜRLER’İ 

ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyemiz 
Buket Yararbaş Ecemiş, Jeotermal Kay-
naklar ve Doğal Mineralli Sular Komisyo-
nu Başkanımız İbrahim Akkuş ABB Dep-
rem Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme 
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Daire Başkanı meslektaşımız Mutlu Gür-
ler’i ziyaret etti.

Görüşmede, odamızın yaptığı çalış-
malar hakkında değerlendirmelerin yanı 
sıra Büyükşehir Belediyeleri bünyelerin-
de oluşturulan Deprem Risk Yönetimi ve 
Kentsel İyileştirme Daire Başkanlıkları-
nın önemi ve üstlendiği görevler hakkın-
da değerlendirmeler yapıldı.

Görüşme iyi niyet ve karşılıklı bilgi 
alış-verişinin daha da sıklaştırılması te-
mennisi ile son buldu.

ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKANI MANSUR YAVAŞ’I 

ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyemiz 
Buket Yararbaş Ecemiş, Jeotermal Kay-
naklar ve Doğal Mineralli Sular Komis-
yonu Başkanımız İbrahim Akkuş Ankara 
Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur Ya-
vaş’ı ziyaret etti.

Görüşmede; ABB ile Odamız arasında 
Ankara Jeopark Projesi protokolü kap-
samında bugüne kadar yapılan çalışma-
lar  hakkında bilgi aktaran Oda Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, söz 

konusu alanının Kazan, Kızılcahamam 
ve Çamlıdere ilçeleri idari sınırları içinde 
kalması, Ankara çevre düzeni planının 
iptal edilmesi sonucu jeopark alalının 
çevre düzeni planına işlenmemiş olması, 
jeopark konusunda idari bir yapı kurma 
konusundaki belirsizlikler ile Valilik ça-
tısı altında kurulan komisyonun bugüne 
kadar yaptığı çalışmalar hakkında bilgi 
aktararak sürecin hızlandırılması konu-
sunda destek talep etti.

Yine Ankara kentinin jeotermal kay-
naklar ve doğal mineralli sular açısından 
önemli bir potansiyele sahip olmasına 
rağmen, bugüne kadar ne büyükşehir 
belediyesinin, nede Ankara Valiliği bün-
yesinde bu kaynakların kamu yararı çer-
çevesinde çevreye en duyarlı şekilde iş-
letilerek toplumun hizmetine arzu edilir 
şekilde sunulmadığı, üretim ve istihda-
mın artırılmasına yönelik sistematik bir 
çabanın gösterilemediği, yaşanan bu zafi-
yetler nedeniyle Ankara’nın sahip olduğu 
jeotermal kaynaklar ve doğal mineralli 
sulardan arzu edilir şekilde yararlanıla-
madığı ifade ederek, bu konuda Odamız 
tarafından hazırlanan Ankara’nın Jeoter-
mal Kaynak Potansiyeli ve Değerlendiril-
mesine ilişkin raporumuz sunuldu.
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Görüşmede Sayın Mansur Yavaş, An-
kara Kızılcahamam-Çamlıdere Jeoparkı 
konusunda hem belediyenin ilgili birimle-
ri, hem de Ankara Valiliği ile görüşeceğini, 
yaşanan sorunların aşılması konusunda 
çaba göstereceğini ifade ederek bu konuda 
Odamızın gösterdiği çabalara ve belediye-
ye verdiği destek için teşekkür etti. Yine 
Ankara’nın jeotermal kaynakları konusu-
na vakıf olduğu, bu konuda büyükşehir 
Belediyenin de bazı ruhsatlarının bulun-
duğunu, oda ile bu konuda yapıcı bir işbir-
liği geliştirebileceklerini, Belediyenin ilgili 
birimi olan Kırsal Hizmetler Daire Başkan-
lığı ile görüşerek bu çalışmalara katkı ve-
rebileceğimizi ifade etti.

Sayın Mansur Yavaş’ın talebi üzere 
Ankara’nın jeotermal kaynak potansiyeli-
nin değerlendirilmesi konusundaki görüş 
ve düşüncelerimizi aktarmak üzere Kırsal 
Kalkınma Daire Başkanı ziyaret edilerek, 
konu istişare edildi. Odamız Jeotermal 
Kaynaklar ve Doğal Mineralli Sular Ko-
misyonu`nun önümüzdeki günlerde An-
kara’nın Joetermal kaynak potansiyeli ko-
nusunda sunum yapması kararlaştırıldı.

ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI 
YAPI İŞLERİ GENEL MÜDÜRÜ BANU 

ASLAN’I  ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan, Denetleme Kurulu Başkanı Halil İb-
rahim Yiğit ile Denetleme Kurulu Üyemiz 
Ayla Kızıltuğ’dan oluşan heyetimiz Yapı 
İşleri Genel Müdürü Banu Aslan Can’nı 
25.06.2021 tarihinde ziyaret etti. Ziyarette 
Oda Başkanımız Hüseyin Alan, Banu As-
lan Can’a 73. Türkiye Jeoloji Kurultayı`na 

katılarak verdiği destekten dolayı teşek-
kür etti. Görüşmede; Odamızın yaptığı 
çalışmalar hakkında bilgi aktaran Yöne-
tim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, 
yapı üretim ve denetimi kapsamında, 
etüt ve proje süreçlerinde özellikle zemin 
etütlerinin hazırlanmasında meslektaş-
larımızın karşılaştığı sorun ve sıkıntılar 
ile zemin araştırmalarının yapı denetim 
kuruluşları tarafından yerinde denetimi 
esas alan bir yaklaşımla denetlenmeme-
sinden kaynaklı sorunlar ve uygulama 
hataları aktarıldı. Yine zemin araştırma 
süreçlerinin denetlenmemesinden kay-
naklı eksiklikler nedeniyle her deprem-
de zayıf mühendislik özelliklerine sahip 
zeminler birimleri üzerine oturan yapı-
larda yaşanan yıkım ve can kayıpları ile 
zemin laboratuvarlarının yaşadığı sorun-
lar ve buna ilişkin Oda yaklaşımlarımız 
belirtilerek bu sorunların mesleki şoven 
yaklaşımlarla bakanlığın yaptığı düzen-
lemelerle değil tüm meslek örgütlerinin 
katılımı ile oluşturulmuş yaklaşımlarla 
çözülebileceğini ifade etti.

Yapı İşleri Genel Müdürü Banu Aslan 
Can ise, ziyaretten dolayı duyduğu mem-
nuniyeti ifade ederek, meslek örgütlerin 
tarafından gerçekleştirilen mesleki ve 
bilimsel etkinliklerinin önemine vurgu 
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yaptı. Ayrıca özellikle yapı üretim ve de-
netim süreçlerinde görev alan mühendis-
lik disiplinlerinin kendi aralarında yaşa-
dıkları mesleki alan sorunlarını TMMOB 
çatısı altında çözmeleri gerektiği belirte-
rek, aksi durumda Bakanlığın yaptığı bir 
çok düzenlemenin  meslek örgütleri ta-
rafından yargıya taşındığını ve bununda   
düzenlemelerin uygulamalarını akamete 
uğrattığı belirtti.

Görüşme; 73. Türkiye Jeoloji Kurulta-
yına verdikleri destekler nedeniyle “pla-
ket ve jeolog çekici” takdimi ve iyi niyet 
temennileri ile son buldu.

ASKİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜ 
ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyemiz 
Buket Yararbaş Ecemiş ile Denetleme Ku-
rulu Üyemiz Hanife Ayla Çelenk ASKİ 
Genel Müdürü  Erdoğan Öztürk, Genel 
Müdür Yardımcısı Dr. Baran Bozoğlu, 
Kanal İnşaat Daire Başkanı Mehmet Ali 
Şişmanlar, Özel Kalem Müdürü Cüneyt 
Gürbüz, Jeoteknik Hizmetler Şube Mü-
dürü Mustafa Erdoğan’ı 29.06.2021 tari-
hinde ziyaret etti.

Görüşmede; Odamızın yaptığı çalış-
malar hakkında bilgi aktaran Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, özel-
likle jeoloji mühendisliği meslek alanı 
içinde kalan ve küresel iklim değişikliği 
ve kuraklığın her gün etkisi arttığı ülke-
mizde, bazı konularda ASKİ Genel Mü-
dürlüğü ile işbirliği yapmak istediğimizi 
belirtti. Bu kapsamda özellikle yeraltısu-
yu havzalarının belirlenmesi, buna iliş-
kin bölgesel ve yerel hidrojeolojik etüt ve 
planlama çalışmaların yapılması, havza 
koruma planları ile yine ABB ile ortakla-
şa yürüttüğümüz ve önemli bir bölümü 
ASKİ Genel Müdürlüğünün işlettiği ba-
rajların koruma havzası içinde kalan An-
kara Kızılcahamam-Çamlıdere Jeoparkı 
konusunda bilgiler vererek işbirliği geliş-
tirilebileceğini ifade etti.

Görüşmede ASKİ Genel Müdürü Sa-
yın Erdoğan Öztürk, ziyaret duyduğu 
memnuniyeti ifade ederek, meslek örgüt-
leri ile işbirliğinin geliştirilmesine önem 
verdiklerini, ASKİ Genel Müdürlüğü ta-
rafından yürütülen bazı proje çalışmala-
rına odamızın katkı sunabileceğini ifade 
ederek, kurulan bağın sürdürülmesinin 
önemine vurgu yaptı. Söz konusu ziya-
retten sonra Genel Müdür Yardımcısı Dr. 
Baran Bozoğlu, Genel Müdür Özel Kalem 
Müdürlüğüne atanan meslektaşımız Cü-
neyt Gürbüz, Kanal İnşaat Daire Başkan-
lığına atanan meslektaşımız Mehmet Ali 
Şişmanlar ile Jeoteknik Şube Müdürlüğü-
ne atanan meslektaşımız Mustafa Erdo-
ğan’ı ziyaret ettiler. Yeni göreve atanan 
meslektaşlarımıza başarılar dileyen oda 
heyetimiz, oda ile ASKİ Genel Müdürlü-
ğü arasındaki işbirliğinin artırılması gere-
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ğine vurgu yaptılar.
Görüşmeler iyi niyet temennileri ile 

son buldu.

PROF. DR. MUHARREM SATIR’I 
ZİYARET EDEREK ŞÜKRAN 

PLAKETİNİ SUNDUK

73. Türkiye Jeoloji Kurultayı kapsa-
mında; “Prof. Dr. Muharrem SATIR adı-
na Yapılan 75. Yıl Özel Şükran Oturumu” 
için hazırlanan “75. Yıl Şükran Plaket’i-
ni”, Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, 73. Türkiye Jeoloji Kurultayı Baş-
kanı Prof. Dr. Osman Parlak ile Bilimsel 
Teknik Kurul Başkanımız Prof. Dr. Erdin 
Bozkurt’an oluşan bir heyet tarafından 14 
Ağustos tarihinde evinde ziyaret ederek 
kendisine takdim etti.

Covid-19 pandemisi nedeniyle online 
olarak gerçekleştirilen 73. Türkiye Jeoloji 
Kurultayı`nın ardından gerçekleştirilen 
plaket töreninde Yönetim Kurulu Başka-
nımız Hüseyin Alan, uzun yıllar yurtdı-
şında bulunması ve çalışmasına rağmen 
neredeyse her yıl gelip Türkiye Jeoloji 
Kurultayı başta olmak üzere Oda etkin-
liklerine destek veren, ülkemizde jeoloji 
biliminin gelişmesi için çok sayıda lisans 

üstü ve doktora öğrencisinin yetişmesine 
katkı veren, örnek ve mütevazi kişiliği ile 
camiamızın takdirini kazan sevgili ho-
camız Prof. Dr. Muharrem Satır’a jeoloji 
camiasına verdiği emeklerden dolayı te-
şekkür ederek “75. Yıl Özel Şükran Plake-
tini” sundu. 73. Türkiye Jeoloji Kurultayı 
Başkanı Prof. Dr. Osman Parlak ve BTK 
Başkanımız Prof. Dr. Erdin Bozkurt da 
hocamıza emeklerinden dolayı teşekkür 
ettiler.  Plaket törenin ardından toplu fo-
toğraf çekimi ve jeoloji bilimdeki gelişme-
ler hakkında yapılan sohbetle ziyaret son 
buldu.

MALİYE VE HAZİNE BAKAN 
YARDIMCISI MEHMET HAMDİ 

YILDIRIM’I ZİYARET ETTİK

Odamız adına ziyarete, Yönetim Kuru-
lu Başkanımız Hüseyin Alan ile Yönetim 
Kurulu II. Başkanımız Faruk İlgün katıl-
dı. Maliye ve Hazine Bakan Yardımcısı 
Mehmet Hamdi Yıldırım`a atanmasından 
dolayı tebrik ve başarı dileklerini ileten 
heyetimiz, görüşmede Odamızın yaptığı 
çalışmalar hakkında bilgi aktardı. Görüş-
mede özellikle Maliye ve Hazine Bakanlı-
ğı tarafından yayınlanan ve meslek alanı-
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mızı ilgilendiren “Kıymetli Maden ve Taş 
Analizinde Yetki Verilecek Ayar Evlerinin 
Standartları, Seçimi ve Denetim Esasla-
rının Belirlenmesine İlişkin Tebliğ’ine” 
ilişkin görüşlerimiz ile  3065 sayılı Katma 
Değer Vergisi Kanunu çerçevesinde oda-
lar tarafından hazırlan asgari ücret tarife-
leri ile bunların uygulanmasında karşıla-
şılan sorunlara ilişkin değerlendirmeler 
aktarıldı. 

Bakan Yardımcısı Mehmet Hamdi Yıl-
dırım ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
ifade ederek, meslek örgütlerinin önemi-
ne vurgu yaptı. Yönetim kurulumuz ta-
rafından ifade edilen sorunların aşılması 
ve gerekli düzenlemelerin yapılması ko-
nusunda ise iş birliğine ihtiyaç olduğunu, 
karşılıklı diyalogların devam etmesi ge-
rektiğini belirtti. Görüşme belirtilen sorun-
ların daha ayrıntılı şekilde görüşülmesi ve 
iyi niyet temennileri ile son buldu.

MTA GENEL MÜDÜRLÜĞÜ TIBBİ 
JEOLOJİ KAMPINI ZİYARET ETTİK

MTA Genel Müdürlüğü tarafından 
yürütülen, Tıbbi Jeoloji Çalışma Grubu-
muz tarafından desteklenen, ülkemizin 
Tıbbi Jeoloji Risk Haritalarının hazırlan-

ması amacıyla 2021 yılında Eskişehir’de 
pilot olarak başlatılan Tıbbi Jeoloji Risk 
Haritaları hazırlığı  çalışmaları 27.09.2021 
tarihinde yerinde incelenerek değerlen-
dirme toplantısı yapıldı.

Toplantıya, MTA Genel Müdür Yar-
dımcısı Sayın Abdulkerim Aydındağ Baş-
kanlığında kurulan bir ekip ile Odamız 
adına Oda Yönetim Kurulu Başkanı Hü-
seyin Alan, Yönetim Kurulu Üyesi Mithat 
Emre Kıbrıs, Eskişehir Şube Yönetim Ku-
rulu Başkanı ve Tıbbi Jeoloji Komisyonu 
Üyesi Prof. Dr. Can Ayday, Tıbbi Jeoloji 
Çalışma Gurubu Başkanı Prof. Dr. Yüksel 
Örgün ile Tıbbi Jeoloji Komisyon Üyele-
ri Prof. Dr. Muzaffer Metintaş ve Selma 
Metintaş ile Osmangazi Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Halk Sağlığı Anabilim Dalı Baş-
kanı Doç. Dr. Fatih Önsüz ve bu ana bi-
lim dalında çalışan bazı akademisyenler, 
Tıbbi Jeoloji Risk Haritası çalışmalarını 
yürüten Proje Başkanı Hayrullah Yıldız 
ve Eskişehir Şube Yönetim Kurulu üyele-
rimiz katıldı.

Toplantı, Eskişehir Şubemizin toplan-
tı salonunda gerçekleştirildi. Toplantı, 
Şube Yönetim Kurulu Başkanı ve Tıbbi 
Jeoloji Çalışma Gurubu Üyesi Prof. Dr. 
Can Ayday’ın açılış konuşmasının ar-
dından, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Hüseyin Alan ve MTA Genel Müdür Yar-
dımcısı Abdülkerim Aydındağ projeden 
beklentilerini ifade eden konuşmaları 
ile başladı. Yönetim Kurulu Başkanımız 
Hüseyin Alan yaptığı konuşmasında, 
ülkemizin tıbbi jeoloji risk haritalarının 
hazırlanması sürecinde diğer gelişmiş ül-
kelere kıyasla oldukça geç kaldığını, AB 
ülkelerinde bu çalışmaların 1980’li yıllar-
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da tamamlandığını, geç de olsa ülkemi-
zin insanın jeojenik kökenli kirleticilerin 
etkilerinden korunması amacıyla MTA 
Genel Müdürlüğü tarafından başlatılan 
bu çalışmanın çok değerli olduğunu ifa-
de etti. Alan, MTA Genel Müdürü Sayın 
Doç. Dr. Yasin Erdoğan’ın şahsında tüm 
MTA Genel Müdürlüğü çalışanları ile bu 
proje görev arkadaşlarımıza teşekkür etti. 
MTA Genel Müdür Yardımcısı Aydındağ 
ise, bu projenin önemine vurgu yaparak 
özellikle tıbbi jeolojik riskleri konusunda 
çalışan akademisyenve araştırmacılara 
önemli görevler düştüğünü, bu hocaları-
mızın katkı ve desteklerine her zaman ih-
tiyaç duyulacağını belirterek, bu projeye 
destek veren Jeoloji Mühendisleri Odası 
ve Tıbbi Jeoloji Çalışma Grubu üyelerine 
teşekkür etti

Açılış konuşmalarının ardından Tıbbi 
Jeoloji Risk Haritalarının Hazırlanması 
Projesi Başkanlığını yürüten Jeoloji Mü-
hendisi Hayrullah Yıldız, proje kapsa-
mında bu güne kadar yapılan çalışmalar 
ile önümüzdeki süreçte yapılacak çalış-
malar hakkında ayrıntılı bir sunum ger-
çekleştirdi. Sunumun ardından toplantı-
ya katılan ve proje danışmanlığı da yapan 
hocalarımız çalışma yöntemi, eksikli 
çalışmalar ve bu konuda yapılması gere-
kenler hakkındaki değerlendirme ve öne-
rilerini aktardılar. Proje değerlendirme 
toplantısından sonra Tıbbi Jeoloji Kampı 
ziyaret edildi.

Toplantı iyi niyet temennileri ve ak-
şam yemeği ile son buldu.

KURUM ZİYARETLERİMİZ 
DEVAM EDİYOR

Kasım ayı içinde Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığında meslek 
alanımızla ilgili birimlerde yeni atanan 
yönetici ve meslektaşlarımız makamla-
rında ziyaret ederek başarı dileklerimizi 
ilettik. Bu kapsamda; Tabiat Varlıkları-
nı Koruma Genel Müdürü H.Abdullah 
Uçan, Mekânsal Planlama Genel Müdür 
Yardımcısı Ahmet Bektaş,  Mekânsal Plan-
lama Genel Müdürlüğü Yerbilimsel Etüt 
Daire Başkanı ve meslektaşımız Dr. Ayşe 
Çağlayan, Çevre Yönetimi Genel Müdür 
Yardımcısı ve meslektaşımız Gürsel Erul, 
ÇED Genel Müdürlüğü Enerji Yatırımla-
rı Şube Müdürü ve meslektaşımız Özlem 
Yıldız’ı ziyaret ederek başarı dileklerinde 
bulunduk.

AFAD BAŞKANI VALİ YUNUS 
SEZER’İ ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan ile Denetleme Kurulu Başkanı H. 
İbrahim Yiğit’ten oluşan Odamız heyeti, 
AFAD Başkanı Vali Sayın Yunus Sezer’i 
tebrik ederek başarılar diledikten sonra, 
ülkemizin karşı karşıya kaldığı doğa kay-
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naklı afetler konusundaki düşüncelerini 
paylaştı.

Söz konusu görüşmede Alan, son iki 
yılda deprem, heyelan, kaya düşmesi, sel 
baskını gibi jeolojik/hidrolojik afetlerden 
dolayı 500 yakın yurttaşımızın yaşamını 
yitirdiğini, 100.000 ne yakın konut, işyeri 
vb yapının hasar gördüğünü veya yıkıl-
dığını, bu afetlere tıbbi jeolojik riskler ile 
müsilaj, Covid-19 gibi biyolojik kökenli 
afetleri de ilave ettiğimizde 200.000’i aş-
kın insanımızın yaşamını yitirdiğini be-
lirterek, AFAD Başkanlığının bu derece 
büyük afet tehlike ve risklerini yönetecek 
kurumsal altyapı ve kapasiteye sahip ol-
madığını, Başkanlığın öncelikle kurumsal 
altyapısını “doğa kaynaklı afet” türleri-
nin tamamı ile mücadele edebilecek şekil-
de yeniden yapılandırılması gerektiğini 
ifade etti.

Yine ülkemizde yer alan 7269 sayılı 
Afetler Kanunun 1959 yılında çıkarıl-
dığını, bu kanunun günümüz afet sis-
tematiğini tanımlama ve zarar azaltma 
konusunda yetersiz olduğunu, 7269 sa-
yılı kanun başta olmak üzere 3194 sayılı 
imar kanunu, 4708 sayılı Yapı Denetimi 
Hakkında Kanun, afet sigortaları kanu-

nu, çevre kanunu gibi düzenlemelerin 
biri birini tamamlar şekilde yenilenmesi 
gerektiğini aksi takdirde küresel ikim de-
ğişikliği etkilerinin her gün daha da artığı 
ülkemizde,  başta jeolojik/ hidrolojik afet-
ler ile meteorolojik kökenli afetler olmak 
üzere, doğa kaynaklı afetlerle mücade-
lenin daha da imkansız hale gelebileceği 
konusundaki kaygılarını aktardı. Bu kap-
samda, afetlerle mücadele kültürü ve alt-
yapının geliştirilmesi gerektiğine vurgu 
yapılarak, ülke nüfusumuzun %80`inin 
30 Büyükşehir Belediyesi sınırları içeri-
sinde yaşadığı düşünüldüğünde, Büyük-
şehir Belediyeleri bünyesinde afet daire 
başkanlıklarının kurulması, itfaiye teşki-
latının müdahale birimi haline dönüştü-
rülmesi ile iyileştirme, sosyal yardım ve 
dayanışma daire başkalıklarının kurul-
ması ve görev alanlarının tanımlanması 
gerektiğini belirtti.

Söz konusu görüşmede ayrıca ülke-
mizde çoğu büyükşehir niteliğinde ki 
24 kent, 110 nu aşkın ilçe ile 500 ü aşkın 
mahalle veya köy yerleşim biriminin fay 
zonları üzerinde inşa edildiği,  yaşanan 
depremlerde en çok ölüm ve ekonomik 
kaybın bu kentlerde ortaya çıktığını be-
lirtilerek, bir çok ülkede fay zonları üze-
rinde yapı inşasına sınırlama getirilirken 
ülkemizde fay zonları üzerine yapı yap-
manın serbest olduğu, her gün ruhsat 
veren birimlerce onlarca yapıya “yapı 
ruhsat izni” verildiğini ifade ederek, FAY 
YASASININ bir an önce çıkarılmasına ih-
tiyaç olduğunu belirtti.

Görüşmede Vali Yunus Sezer; oda-
mızın yaptığı ziyaretten dolayı memnu-
niyetini ifade ederek, kurumun ülkenin 
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afetler konusundaki sorunlarına vakıf 
olduğunu, mevcut kurumsal alt yapının 
geliştirilmesi konusunda çalışmaların son 
aşamaya geldiğini, yine kurumun insan 
kaynağının geliştirilmesi konusundaki 
çalışmaların devam ettiğini, bu ihtiyacın 
günün koşullarına göre geliştirileceğini, 
yasal mevzuat düzenlemeleri ile diğer 
konularda çabaların devam ettiğini, bu 
konuda meslek örgütlerine önemli so-
rumluluklar düştüğünü, ülkemiz afet 
risklerinin azaltılması noktasında meslek 
örgütlerinden katkı ve destek bekledikle-
rini belirtti.

Görüşme iyi niyet ve daha fazla işbirli-
ği temennileri ile son buldu.

ANITKABİR’ DE İNCELEMELERDE 
BULUNDUK

Odamız tarafından Ankara’nın Baş-
kent oluşunun 98. Yılı olması ve Anıtka-
bir’de yapılmakta olan yenileme çalışma-
larını yerinde incelemek amacıyla ziyaret 
gerçekleştirildi.

Odamız adına Oda Yönetim Kuru-
lu Başkanımız Hüseyin Alan, Yönetim 
Kurulu Üyemiz Mithat Emre KIBRIS ve 
Mühendislik Jeolojisi ve Jeoteknik Komis-

yonu Üyemiz Doç Dr. Mutluhan AKIN, 
Büyük Taarruz ve Sakarya Meydan Mu-
harebesi Rölyefleri ile İnönü Lahiti’nin 
onarımı ve tören alanındaki traverten-
lerin yenilenmesi kapsamında yapılan 
çalışmaları yerinde inceledi. Heyet daha 
sonra Ata’mızın kabrine ziyarette bulun-
du.

Türkiye Cumhuriyeti`nin kurucusu ve 
önderi Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
kabri olarak inşa edilen Anıtkabir, Tür-
kiye Cumhuriyeti`nin sembol mekânla-
rından biridir. Anıtsal bir yapı olarak ta-
sarlanan Anıtkabir, yalnızca Atatürk’ün 
kabri olarak değil aynı zamanda ulusal 
bir sembol olma özelliği taşımaktadır. Ya-
pımı 9 yılda (1944-1953) tamamlanan ve 
yapımında ülkemizin doğal taşları kul-
lanılan Anıtkabir; heykellerinden, süsle-
melerine, kulelerinden, kabartmalarına 
kadar pek çok özel anlamla yüklüdür.

Anıtkabir’in yapımında, beton üzerine 
dış kaplama malzemesi olarak tamamı 
Türkiye’de çıkarılan, kolay işlenebilen, 
gözenekli, çeşitli renklerde travertenler 
ve ignimbritler, mozole içi kaplamaların-
da ise beyaz renkli mermerler, renkli ki-
reçtaşları ve serpantinitler kullanılmıştır.

Günümüzde bu ocakların önemli bir 
kısmı risk altında olup, ülkemiz insanı 
için manevi değeri yüksek ve ülkemizin 
kurucusu Ulu Önder Atatürk’ün kabri 
niteliğindeki anıt yapının korunması için 
gelecekte ihtiyaç duyulabilecek yenileme 
çalışmalarında kullanılmak üzere, Anıt-
kabir’in yapımında kullanılan mermer 
ve taş ocaklarının bir kısmının koruma 
altına alınması büyük önem taşımaktadır. 
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Konuya ilişkin görüşümüz yazılı olarak 
Cumhurbaşkanı dahil ilgili kurumlara 
bildirilmiştir..

DEVLET SU İŞLERİ GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ JEOTEKNİK 

HİZMETLER VE YERALTISULARI 
DAİRE BAŞKANLIĞINI ZİYARET 

ETTİK

Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğünün 
yeni hizmet binasına taşınması sebebiyle 
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Hüse-
yin Alan ve Yönetim Kurulu Yayın Üye-
miz Seçkin Gülbudak Jeoteknik Hizmetler 
ve Yeraltısuları Daire Başkanı Dr. Ayhan 
Koçbay, Daire Başkan Yardımcıları Veysi 
Gümüş, Harun Meydan ve İsmet Kızılte-
pe, 1. Mühendislik Jeolojisi Şube Müdü-
rü Ali Gezer, Planlama, Projelendirme ve 
Rezerv Kontrol Şube Müdürü Mehmet 
Halit Şaraldı ve Kaya ve Zemin Mekaniği 
Şube Müdürü Cemal Yıldız ile Daire Baş-
kanlığında çalışan meslektaşlarımız ziya-
ret edilerek yeni hizmet binasının hayırlı 
olması temennilerinde bulunuldu.

Ziyaretten duydukları memnuniyeti 
aktaran Daire Başkanı Dr. Ayhan Koçbay 
ve Daire Başkan Yardımcıları Veysi Gü-

müş, Harun Meydan ve İsmet Kızıltepe, 
1. Mühendislik Jeolojisi Şube Müdürü Ali 
Gezer, Planlama, Projelendirme ve Re-
zerv Kontrol Şube Müdürü Mehmet Halit 
Şaraldı, Kaya ve Zemin Mekaniği Şube 
Müdürü Cemal Yıldız daha fazla işbirliği 
temennilerini ileterek ziyaretler iyi niyet 
temennileri ile son buldu.

TUNCELİ İKK TARAFINDAN 
DÜZENLENEN SU KRİZİ VE 

PANELİNE KATILDIK

TMMOB Tunceli İKK ve Diyarbakır 
İKK bileşenleri tarafından “Su Biterse 
Herkes Susar!” sloganı ile ortaklaşa dü-
zenlenen “Su Krizi ve Yönetimi” paneli 
19 Kasım Cuma günü Tunceli Belediyesi 
Konferans Salonu`nda halka açık olarak 
gerçekleştirildi.

Panel  İKK Tunceli İl Sekreteri Uğur 
Bayrak, İKK Diyarbakır sekreteri Doğan 
Hatun ile bunların ardından TMMOB 
Genel Sekreteri Dersim Gül ve Tunceli 
Belediye Başkanı Fatih Maçoğlu’nun  ik-
lim değişikliği ve su krizine ilişkin açılış 
konuşmaları ile başladı.

Açılış konuşmalarının ardından Prof. 
Dr. Beyza Üstün, Yönetim Kurulu Başka-
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nımız Hüseyin Alan, TMMOB Çevre Mü-
hendisleri Odası Genel Başkanı Ahmet 
Kahraman, TMMOB Çevre Mühendisleri 
Odası Diyarbakır Şube Başkanı Can Fi-
dal Yoldaş ile EMO Tunceli İl Temsilcisi 
Yılmaz Gök katılarak sunum yaptılar. Su-
numların ardından panele katılanlar so-
ruları yanıtladı.  Ma müzik gurubu  panel 
sonrası konser verdi.

Panelin ardından oda Yönetim Kurulu 
Başkanımız Halk Tv.’ye konuk olarak ik-
lim değişikliği ve su krizine ilişkin görüş-
lerini paylaştı.

TUNCELİ İKK DAYANIŞMA 
YEMEGİNE KATILDIK

Sekretaryası İl Temsilcimiz Uğur Bay-
rak tarafından yürütülen “Tunceli TM-
MOB İl Koordinasyon Kurulu (İKK)” 
17.12.2021 tarihinde “Dayanışma Yemeği-
ne” düzenledi. Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Hüseyin Alan, Çevre Mühendis-
leri Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ah-
met Dursun Kahraman TMMOB Genel 
Sekreteri Dersim Gül, Tunceli’de yer alan 
siyasi parti il başkanları, sivil toplum ve 
meslek örgütleri temsilcileri, kamu ku-
rumlarının yöneticileri ile Tunceli’de özel 

veya kamuda çalışan mühendis, mimar 
ve şehir plancıları katıldı. 200`ü aşkın ki-
şinin katıldığı dayanışma yemeğinde Yö-
netim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan 
da bir konuşma yaptı. Alan konuşmasın-
da, uzun yıllardır Tunceli İKK sekretar-
yasının olmaması nedeniyle mühendis, 
mimar ve şehir plancıları arasında koor-
dinasyon eksikliği ve dayanışmanın sağ-
lanmadığını, bundan altı ay önce Tunceli 
İKK sekterliğinin oluşturulması, ardın-
dan su paneli ve dayanışma yemeğinin 
düzenlenmesinin önemli olduğunu vur-
guladı. Alan, Tunceli’de yer alan mühen-
dis, mimar ve şehir plancıların dayanışma 
içinde yaşadığı kente sahip çıkması, kamu 
yararı çerçevesinde sorunlara çözümler 
üretmesi, kentin gelişimi konusunda çaba 
göstermesinin anlamlı ve değerli olacağı-
nı ifade ederek, üretmeyen hiçbir kentin 
ayakta kalmasının olanaklı olmayacağına 
dikkat çekti. Dayanışma yemeğine katılan 
siyasi parti, meslek örgütleri temsilcileri 
de birer konuşma yaptı.

Dayanışma yemeği iyi niyet temenni-
leri ile son buldu.

DARPHANE VE DAMGA 
MATBAASI GENEL MÜDÜRÜNÜ 

ZİYARET ETTİK
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Darphane ve Damga Matbaası Ge-
nel Müdürü Abdullah Yasir Sahin’i 
20.12.2021 tarihinde Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, İstanbul 
Şube Yönetim Kurulu Başkanı Sami Tey-
murtaş ile Odamız Değerli ve Yarı Değer-
li Taşlar Komisyon Üyesi Prof. Dr. Sabah 
Yılmaz Şahin ziyaret etti.

Görüşmede Yönetim Kurulu Başka-
nımız Hüseyin Alan Odamız hakkında 
bilgi verdikten sonra, özellikle Darphane 
ve Damga Matbaası Genel Müdürlüğü 
çalışma alanı içinde yer alan değerli ve 
yarı değerli taşlara ilişkin olarak son yıl-
larda yaptığımız çalıştaylar, konferanslar 
vb. ile Odamız Değerli ve Yarı Değerli 
Çalışma Gurubu tarafından yürütülen ça-
lışmalar hakkında bilgi aktararak,  çalış-
taylara ait bildiri özleri kitaplarını takdim 
etti. Ülkemizdeki değerli ve yarı değerli 
taş sektörünün önemine vurgu yapan 
Alan, “Günümüzde 4-5 milyar dolar se-
viyesine ulaşan değerli ve yarı değerli taş 
sektöründe önemli sorunlar var, özellikle 
yeterli sertifikalandırma çalışmasının ya-
pılmaması veya niteliksiz taşlara verilen 
yanlış sertifikalar nedeniyle her yıl ülke 
insanının cebinden milyarlarca lira para-
nın çıkmaktadır. Bu alanın bazı kuruluş-
lar tarafından yeni bir vurgun, yani hır-
sızlık alanı haline dönüştürüldü. Genel 
Müdürlüğün bu konuda acilen çalışma 
yürüterek düzenleyici işlemler tesis etme-
si gerekiyor.” dedi. 2017 yılında çıkarılan 
Kıymetli Maden ve Taş Analizinde Yet-
ki Verilecek Ayar Evlerinin Standartları, 
Seçimi ve Denetim Esaslarının Belirlen-
mesine İlişkin Tebliğin oldukça yetersiz 
olduğuna vurgu yapan Alan, bu konuda 

Odamızın hazırladı görüş ve değerlen-
dirmeleri içeren dokümanları takdim etti. 
Bu konuda ülkemizde uzman olan tek 
meslek örgütü olarak Darphane ve Dam-
ga Matbaası Genel Müdürlüğü ile kamu 
yararı çerçevesinde her türlü işbirliğine 
açık olduğunu vurgulan Alan, bir sonraki 
değerli ve yarı değerli taşlar çalıştayının 
birlikte yapılabileceğini belirtti.

Görüşmede Genel Müdür Şahin ise,  
değerli ve yarı değerli taş sektörüne ya-
şanan sorun ve sıkıntıların farkında ol-
duklarını, tebliğ değişikliği konusunda 
çalışmaların devam ettiğini, Odamızın bu 
konuda yapacağı katkıya açık olduklarını 
ve çalışmalara destek vereceklerini, yine 
ülke içinde yeterli uzman kuruluş ve la-
boratuvarın ortaya çıkması konusunda 
ki çabaları da destek verecekleri ifade 
ederek, bu konuda bundan sonra düzen-
lenecek çalıştaylara aktif olarak katılmak 
istediklerini belirtti.

Görüşme iyi niyet temennileri ile son 
buldu.

İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ DEPREM RİSK 

YÖNETİMİ VE KENTSEL 
İYİLEŞTİRME DAİRE BAŞKANINI 

ZİYARET ETTİK
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İstanbul Büyükşehir Belediyesi Dep-
rem Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme 
Daire Başkanı Dr. Tayfun Kahraman’ı 
20.12.2021 tarihinde Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Alan ile İstanbul 
Şube Yönetim Kurulu Başkanı Sami Tey-
murtaş ziyaret etti.

Ziyarette Oda Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Hüseyin Alan Odamızın yaptı-
ğı çalışmalar hakkında bilgi aktardıktan 
sonra, toplumun yaklaşık yüzde sekse-
ninin 30 büyükşehir belediyesi sınırları 
içinde yaşadığı ifade edilerek, büyükşe-
hir belediyelerinin doğa kaynaklı tüm 
afet türlerine hazırlıklı hale gelebilmesi 
için Büyükşehir Belediyelerin kurumsal 
altyapısı içinde Zabıta Daire Başkanlığı, 
İtfaiye Daire Başkanlığı, Fen İşleri Daire 
Başkanlığı gibi standart daire başkanlık-
ları arasına “Afet Daire Başkanlığı”nın da 
eklenmesi gerektiğini belirtti. Söz konusu 
Afet Daire Başkanlığının, jeolojik/ hidro-
lojik kökenli afetlerin yanı sıra meteolo-
jik, kozmik, biyolojik ve yangın afetleri ile 
iklim değişikliğine ilişkin çalışmaları da 
yürütecek kapasitede olması gerektiğini 
belirterek “kentsel afet risklerinim mi-
nimize ederek çalışmaların tek elden ve 
bütünlüklü olarak yürütmesi gerektiğini” 
belirtti. Yine bu kapsamda itfaiye daire 
başkanlıklarının kapasite ve görev tanı-
mın değiştirilerek “İtfaiye ve Müdahale 
Daire Başkanlığı” haline dönüştürülmesi, 
afet sonrası hizmetleri yürütmek ama-
cıyla “Sosyal Yardım ve İyileştirme Dai-
re Başkanlıklarının kurularak bu alanda 
büyükşehir belediyelerinin kapasitesinin 
geliştirilmesi gerektiği yönündeki düşün-
celerimizi aktardı. Yerel idarelerin doğa 

kaynaklı afetlere karşı kapasitesinin geliş-
tirilmesinin elzem olduğuna vurgu yapan 
Alan, belirtilen konuların Büyükşehir Be-
lediyelerinde de tartışılması gerektiğini 
belirtti.

Yine görüşme kapsamında, her yıl 
odamız tarafından düzenlen Türkiye Je-
oloji Kurultayının önemine vurgu yapıla-
rak bu yıl 74. düzenlenecek olan Türkiye 
Jeoloji Kurultayının ana temasının “Doğa 
Kaynaklı Afetler” olduğu ifade edilerek, 
kurultay içinde düzenlenecek doğa kay-
naklı afetler özel oturumunda  “büyük-
şehir belediyelerin yaptığı çalışmaları” 
kamuoyuna sunmaları konusunda ki dü-
şüncelerini aktardı.

Söz konusu görüşmede Daire Başkanı 
Dr. Kahraman; Büyükşehir Belediyelerini 
afetler konusundaki kapasitesinin artırıl-
ması, afetler öncesi, sırası ve sonradaki iş 
ve işleyişim koordinasyonu konusunda 
özel bir çabaya gerek olduğu vurgulana-
rak, kurumsal yapılanma konusundaki 
önerilerimizin değerlendirilmesi gerek-
tiğini belirtti. 74. Türkiye Jeoloji Kurul-
tayında İBB Deprem Risk Yönetimi ve 
Kentsel İyileştirme Daire Başkanlığı ola-
rak katkı vermek için çabalarının devam 
ettiğini belirterek kurultaya katılmak iste-
diklerini ifade etti.

Söz konusu ziyaretten sonra odamız 
heyeti, Deprem ve Zemin İnceleme Şube 
Müdürü Kemal Duran, Şube Müdür Yar-
dımcısı İsra Bostancıoğlu ile Odamız İs-
tanbul Şube Yerel Yönetimler Komisyon 
Başkanı Tarık Talay’ı ziyaret etti.
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İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 
DEPREM RİSK YÖNETİMİ VE 

KENTSEL İYİLEŞTİRME DAİRE 
BAŞKANINI ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Yönetim Kurulu II. Başkanımız Fa-
ruk İlgün, İzmir Şube Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Sonuvar ile Şube Yönetim 
Kurulu Üyesi Çağrı Aydınel İzmir Büyük-
şehir Belediyesi Deprem Risk Yönetimi ve 
Kentsel İyileştirme Daire Başkanı Banu 
Dayangaç,  Afet ve Risk Yönetimi Şube 
Müdürü Bahattin Murat Demir, Mühen-
dislik Jeoloji Şube Müdürü Ata Türkel’i 
23.12.2021 tarihinde ziyaret etti.

Ziyarette Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Hüseyin Alan Odamızın yaptığı ça-
lışmalar hakkında bilgi aktardıktan son-
ra, toplumun yaklaşık yüzde sekseninin 
30 Büyükşehir Belediyesi sınırları içinde 
yaşadığı ifade edilerek, büyükşehir bele-
diyelerinin doğa kaynaklı tüm afet tür-
lerine hazırlıklı hale gelebilmesi için Bü-
yükşehir Belediyelerin kurumsal altyapısı 
içinde Zabıta Daire Başkanlığı, İtfaiye Da-
ire Başkanlığı, Fen İşleri Daire Başkanlığı 
gibi standart daire başkanlıkları arasına 
“Afet Daire Başkanlığı”nın da eklenmesi 

gerektiğini belirtti. Söz konusu Afet Daire 
Başkanlığının, jeolojik/ hidrolojik köken-
li afetlerin yanı sıra meteolojik, kozmik, 
biyolojik ve yangın afetleri ile iklim deği-
şikliğine ilişkin çalışmaları da yürütecek 
kapasitede olması gerektiğini belirterek 
“kentsel afet risklerinim minimize ede-
rek çalışmaların tek elden ve bütünlük-
lü olarak yürütmesi gerektiğini” belirtti. 
Yine bu kapsamda itfaiye daire başkan-
lıklarının kapasite ve görev tanımın de-
ğiştirilerek “İtfaiye ve Müdahale Daire 
Başkanlığı” haline dönüştürülmesi, afet 
sonrası hizmetleri yürütmek amacıyla  
yerel idareler bünyesinde “Sosyal Yardım 
ve İyileştirme” Daire Başkanlıklarının ku-
rularak bu alanda büyükşehir belediyele-
rinin kapasitesinin geliştirilmesi gerektiği 
yönündeki düşüncelerimizi aktardı. Yerel 
idarelerin doğa kaynaklı afetlere karşı 
kapasitesinin geliştirilmesinin elzem ol-
duğuna vurgu yapan Alan, belirtilen ko-
nuların Büyükşehir Belediyelerinde de 
tartışılması gerektiğini belirtti.

Yine görüşme kapsamında, her yıl 
odamız tarafından düzenlen Türkiye Je-
oloji Kurultayının önemine vurgu yapıla-
rak bu yıl 74. düzenlenecek olan Türkiye 
Jeoloji Kurultayının ana temasının “Doğa 
Kaynaklı Afetler” olduğu ifade edilerek, 
kurultay içinde düzenlenecek doğa kay-
naklı afetler özel oturumunda  “büyük-
şehir belediyelerin yaptığı çalışmaları” 
kamuoyuna sunmaları konusunda ki dü-
şüncelerini aktardı.

Söz konusu görüşmede Daire Başkanı 
Banu Dayangaç; Büyükşehir Belediyeleri-
ni afetler konusundaki kapasitesinin artı-
rılması, afetler öncesi, sırası ve sonradaki 
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iş ve işleyişim koordinasyonu konusunda 
özel bir çabaya gerek olduğu vurgulana-
rak, kurumsal yapılanma konusundaki 
önerilerimizin değerlendirileceğini ve 
bu konuda benzer görüşleri paylaştığını 
ifade etti. 74. Türkiye Jeoloji Kurultayın-
da İBB Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel 
İyileştirme Daire Başkanlığı olarak katkı 
vermek için çabalarının devam ettiğini 
belirterek kurultaya katılmak istedikleri-
ni ifade etti.

Söz konusu ziyaretten sonra odamız 
heyeti, Afet ve Risk Yönetimi Şube Mü-
dürü Bahattin Murat Demir, Mühendislik 
Jeolojisi Şube Müdürü Ata Türkel’i ziya-
ret ettik. Ziyaret, birlikte çalışma ve iyi 
niyet temennileri ile son buldu.

MTA GENEL MÜDÜRÜ VEDAT 
YANIK’I ZİYARET ETTİK

MTA Genel Müdürlüğüne atanan Sa-
yın Vedat Yanık’ı 21.01.2022 tarihinde zi-
yaret ederek, başarılar diledik.

MTA Genel Müdürlüğüne atanan Sa-
yın Vedat Yanık’ı Yönetim Kurulu üye-
lerimiz ziyaret ederek başarılar diledi. 
Söz konusu görüşmeye Yönetim Kurulu 
Başkanımız Hüseyin Alan, Yazman Üye 
Buket Yararbaş Ecemiş ile Yönetim Kuru-
lu Üyesi Düzgün Esina katıldı. Ziyarette, 
Yönetim Kurulum Başkanımız Hüseyin 
Alan, MTA Genel Müdürlüğünün ülke-
mizin jeolojik araştırma kurumu olması 
nedeniyle çok sayıda meslektaşımızın 
Genel Müdürlükte görev yaptığını ve 
meslek alanımızı ilgilendiren çok sayı-

da projenin yürütüldüğünü ifade ederek 
odamız açısından “baba ocağı” olarak 
tarif ettiğimiz MTA Genel Müdürlüğü ta-
rafından yürütülen, Odamızın da destek 
verdiği bazı proje çalışmalarına ilişkin gö-
rüşlerimizi aktardı.

Alan, MTA Genel Müdürlüğü tarafın-
dan yürütülen temel jeoloji proje çalışma-
larının önemine vurgu yaparak,  paleosis-
moloji, tıbbı jeoloji, çevre jeoloji, jeolojik 
miras, yayınlar, küresel iklim değişikliği, 
yerbilim portalı,  deniz jeoloji çalışmaları 
gibi yürütülen projelerin öneminin ya-
nında kaynak arama ve araştırma çalış-
malarına ilişkin yaklaşımlarını paylaştı. 
Alan ayrıca proje bazlı ve dönemsel ola-
rak taşeron firmalar üzerinden çalıştırılan 
teknik personelin kadroya alınması konu-
sundaki düşüncelerini aktardı.

Alan “11- 15 Nisan 2022” tarihleri ara-
sında MTA Genel Müdürlüğünde yapıla-
cak “74. Türkiye Jeoloji Kurultayı” ile  “5. 
Jeotermal Kaynaklar ve Doğal Mineralli 
Sular Sempozyuma” ilişkin bilgiler akta-
rarak destek istedi. MTA Genel Müdürü 
Vedat Yanık ise, ziyaretten dolayı duydu-
ğu memnuniyeti dile getirerek TMMOB 
Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim Ku-
ruluna teşekkür etti. Jeoloji mühendisle-
rinin MTA Genel Müdürlüğünün temel 
taşlarından biri olduğuna vurgu yapan 
yanık, temel jeoloji çalışmalarının yanın-
da yürütülen diğer projeler hakkında bil-
gi verdi. Yanık bu konuda meslek örgütle-
rinin, üniversitelerin destek ve katkılarına 
açık olduklarını ifade etti. Proje bazlı çalı-
şan teknik personelin kadroya alınması 
konusunda çalışmalar yaptıklarını, bu 
konudaki çalışmalara herkesin katkı koy-
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ması gerektiğine inandığını belirtti.
74. Türkiye Jeoloji Kurultayı ile 5. Je-

otermal Kaynaklar ve Doğal Mineralli 
Sular Sempozyumuna ellerinden gelen 
desteği vereceklerini belirten Yanık, bu 
konuda ilgili daire başkanlarına bilgi ak-
taracağını ifade etti. Ziyaret iyi niyet te-
mennileri ve birlikte çalışma temennileri 
ile son buldu.

ENERJİ VE TABİİ KAYNAKLAR 
BAKAN YARDIMCISI PROF.DR. 

ŞEREF KALAYCI’YI ZİYARET ETTİK.
Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan ile 74. Türkiye Jeoloji Kurultayı Baş-
kanı Prof. Dr. Gürol Seyitoğlu Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı Prof. 
Dr. Şeref Kalaycı’yı 01.02.2022 tarihinde 
ziyaret ettiler. 

Ziyarette 74. Türkiye Jeoloji Kurultayı 
hazırlıkları ile Odamızın yürüttüğü çeşit-
li çalışmalar hakkında bilgi aktarılarak, 
11-15 Nisan 2022 tarihleri arasında MTA 
Genel Müdürlüğü Kültür Sitesi`nde ger-
çekleştirilecek 74’üncü Türkiye Jeoloji 
Kurultayı`nın açılışına davet ettiler. Gö-
rüşmede; Yönetim Kurulu Başkanımız 
Hüseyin Alan, MTA Genel Müdürlüğü ta-

rafından proje bazlı ve geçici olarak çalış-
tırılan teknik personelin yaşadığı sorunları 
aktararak, “çoğunlukla taşeron firmalar 
üzerinden hizmet alımı ve geçici olarak 
proje bazlı çalıştırılan personelin” kadroya 
alınması konusunda destek istedi.

Bakan Yardımcı Prof. Dr. Şeref Kalaycı 
ise; bu yıl 74`üncüsü düzenlenecek olan 
Türkiye Jeoloji Kurultayı`nın her yıl ya-
pılmasının önemli olduğunu, katılım ko-
nusunda ise çaba göstereceğini belirterek, 
çalışmalarımızda başarılar diledi.  Görüş-
me iyi niyet temennileri ile son buldu.

TÜBİTAK YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI PROF.DR. HASAN 
MANDAL’I ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Bilimsel Teknik Kurul Başkanı Prof. 
Dr. Erdin Bozkurt ile 74. Türkiye Jeoloji 
Kurultayı Başkanı Prof. Dr. Gürol Seyi-
toğlu TÜBİTAK Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Hasan Mandal’ı ziyaret etti.

Ziyarette, 74. Türkiye Jeoloji Kurultayı 
çalışmaları hakkında bilgiler aktarılarak 
Mandal’ın kurultayın açılış törenine ve 
Kurultay kapsamında “Türkiye’de Afet 
Yönetimi: Sorunlar, Çalışmalar, Öneriler” 
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başlığı altında düzenlenecek olan panele 
“Panelist” olarak katılması daveti iletildi. 

Ziyarette Prof. Dr. Hasan Mandal; Tür-
kiye Jeoloji Kurultaylarında her yıl farklı 
bir konunun ana tema olarak belirlenme-
sinin önemli olduğuna vurgu yaparak, bu 
yıl ana tema olarak belirlenen “Doğa Kay-
naklı Afetlerin” afet sınıflama sistemati-
ğine içinde yer alan “jeolojik/hidrolojik, 
meteorolojik/klimatalojik, biyolojik, yan-
gın ile kozmik” afet konuların tamamına 
yer vermesinin önemli olduğunu vurgu-
layarak, Kurultaya katılacağını ifade etti.

Yönetim Kurulu Başkanımız Alan ise, 
doğa kaynaklı afetlerin önemi, TUBİTAK 
Başkanlığının bu konuda sağladığı proje 
destekleri ile desteklenen projelerin seçil-
me kriterlerine ilişkin düşünce ve akade-
mide görev alan üyelerimizin taleplerini 
illeti. Yapılan değerlendirme sonucunda, 
konuya özgü çevirimiçi bir toplantı dü-
zenlenmesi kararı alındı. 

AFAD BAŞKANI VALİ YUNUS 
SEZER’İ ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Bilimsel Teknik Kurul Başkanı Prof. 
Dr. Erdin Bozkurt ile 74. Türkiye Jeoloji 

Kurultayı Başkanı Prof. Dr. Gürol Seyi-
toğlu AFAD Başkanı Vali Yunus Sezer`i 
ziyaret etti. Ziyarette, 74. Türkiye Jeoloji 
Kurultayı çalışmaları hakkında bilgiler 
aktarılarak AFAD Başkanı Vali Yunus 
Sezer`e kurultayın açılış ve kurultay kap-
samında; “Türkiye’de Afet Yönetimi: So-
runlar, Çalışmalar, Öneriler” başlığı altın-
da düzenlenecek olan panele “Panelist” 
olarak katılması daveti iletildi.

Ziyarette Sezer; AFAD Başkanlığı tara-
fından yürütülen ve tamamlanma aşama-
sına gelen İl Afet Risk Planlanması (İRAP), 
Türkiye Afet Müdahale Planı(TAMP) ve 
diğer yürütülen çalışmalar hakkında bilgi 
aktararak,  Türkiye Jeoloji Kurultayının 
ana temasının “Doğa Kaynaklı Afetler”  
olarak belirlenmesi ve doğa kaynaklı 
afetlerin bütünlüklü olarak ele alınarak 
bilimsel bir toplantının düzenlenmesinin 
önemli olduğunu vurgulayarak kurum 
olarak her türlü katkı ve desteği verecek-
lerini ifade etti.

Yönetim Kurulu Başkanımız Alan 
ise, 2020 ve 2021 yıllarında, ülkemizde 
yaşanan ve biyolojik afetler sınıflaması 
içinde tanımlanan Covid-19 pandemi-
si dahil, doğa kaynaklı afetler nedeniyle 
200.000’nin üzerinde insanımızın yaşa-
mını yitirdiği, yine afet sınıflama sistemi 
içinde tanımlanan diğer  “jeolojik/hidro-
lojik, meteorolojik/klimatalojik, yangın ile 
kozmik” afetlerden dolayı da çok sayıda 
insanımızın yanı sıra milyarlarca dolar 
ekonomik kayıpların oluştuğunu vurgu-
layarak bu konuda ülke olarak bütünleşik 
afet yönetim sistemini akılcı bir boyutta 
değerlendirerek hayata geçirmemiz ge-
rektiğini ifade etti. 
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4.4 ODAMIZA YAPILAN  ZİYARETLER

TABİİ KAYNAKLAR DAİRE BAŞKANI 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı Ta-
bii Kaynaklar Daire Başkanı Leman ÇE-
TİNER ile Doğal Kaynaklar Koordinatörü 
“Madencilik Sektör Raporu’nun hazırlık 
çalışmaları kapsamında, bilgi alışverişin-
de bulunmak üzere 30.09.2020 tarihinde 
odamızı ziyaret ettiler.

Odamız adına Yönetim Kurulu Baş-
kanı Hüseyin Alan’ı ziyaret eden Leman 
Çetiner; Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığına bağlı olarak 2020 yılında kuru-
lan Tabii Kaynaklar Daire Başkanlığının,  
“ülkemizin sahip olduğu tabii kaynak-
ların sürdürülebilir, inovasyona açık ve 
uluslararası rekabet gücümüzü artırabile-
cek şekilde değerlendirilerek ekonomiye 
kazandırılmasını sağlayacak bir gelecek 
inşa etmek” üzere kurulduğunu belir-
terek, Başkanlığın yürüttüğü çalışmalar 
hakkında bilgi verdi. Bu kapsamda, 2021 
yılı içinde ülkemiz “madencilik sektör 
raporu” hazırlamayı planladıklarını, bu 
planlama çerçevesinde sektörel  paydaş 
kurumları ziyaret  ettiklerini belirterek, 
özellikle bir meslek örgütü olarak maden-

cilik sektöründeki mühendislik hizmetle-
ri konusunda yaşanan sorunlar ile buna 
ilişkin yaklaşımlarımız ile  genel olarak 
madencilik faaliyetleri konusunda yaşa-
nan sorunlar hakkında  bilgi alışverişinde 
bulunmak istediklerini ifade ettiler.

Oda Yönetim Kurulu Başkanımız Hü-
seyin Alan, madencilik sektöründe önem-
li sorunların bulunduğu, ülkenin uzun 
zamandır stratejik bir temelden yoksun 
biçimde tabii kaynaklarını yönettiğini, 
bunun neticesinde her üç ayda bir yasal 
mevzuat değişiklerinin ülkenin ihtiyaç-
ları yerine, kişilerin ihtiyaçlarını karşılar 
nitelikte hazırlanarak yürürlüğe girdiği-
ni, madencilik sektörünce faaliyet gös-
teren kurumların sıklıkla değişen yasal 
mevzuat ve idari tasarruflar nedeniyle  
ilgili kurumlara güvenlerinin kalmadığı-
nı belirterek, öncelikle ön yargıdan uzak, 
toplumun tüm taraflarının katkı ve katılı-
mı ile oluşturulacak bir madencilik poli-
tikasına ihtiyaç duyulduğunu belirterek, 
oluşturulacak bu politikalar sonucun-
da, uzun dönem çalışmaların altyapısını 
oluşturacak yasal mevzuat değişiklikleri-
nin yapılması gerektiğini ifade etti.

Yine son bir yıldır MAPEG Genel 
Müdürlüğü tarafından yürütülen yeni 
maden kanunu tasarısı çalışmalarının 
önyargıdan uzak bir anlayışla toplumun 
tüm kesimlerin katılımı ile hazırlanması 
gerektiğini belirtti.

Madencilik faaliyetleri kapsamında 
yürütülen mühendislik hizmetlerinin gü-
nümüzde uluslararası norm ve standart-
lar ile uyumlu olmadığını, bu konuda 
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yapılan çalışmalarda meslek örgütlerinin 
dışlandığını, madencilik faaliyetleri için-
deki mühendislik hizmetlerinin kalitesi 
ve kapasitesinin arttırılabilmesi için mes-
lek örgütlerinin sürece katkı ve katılımı-
nın önünün açılması gerektiğini belirtti. 
“Örneğin ülkemizde madencilik faaliyet-
leri kapsamında yürütülen “jeokimya la-
boratuvar” hizmetlerinin çoğunlukla 
yurtdışına numune gönderilmek suretiy-
le gerçekleştirildiğini, hiçbir denetime ve 
sınırlamaya tabii tutulmadan yılda 5-10 
milyon numunenin yurtdışı laboratuvar-
lara gönderildiğini, bu konuda yeterli 
kapasite ve işgücü bulunmasına rağmen 
yurt dışına numune göndermenin yanlış 
olduğunu ve bu yapının ülkemizdeki  “je-
okimya laboratuvar” hizmetlerinin geliş-
mesine de  engel teşkil ettiğini belirtilerek, 
“bu konuda yeni maden kanunu tasarısı 
çalışmaları kapsamında ülkemiz jeokim-
ya laboratuvarlarının gelişini sağlayacak 
odamız önerilerinin gerekçesiz olarak red 
edildiğini” ifade etti. Bugün ülkemizde 
küçücük bir fosil numunesinin yurtdışına 
gönderilmesi mümkün değilken, maden-
cilik faaliyetleri kapsamındaki milyonlar-
ca numunenin yurtdışına çıkarılmasında 
bir beis görülmediğini ve bunun mutlaka 
önüne geçilmesi gerektiğini belirtti.

Yine madencilik faaliyetleri kapsa-
mında, saha araştırmaları, veri toplama, 
laboratuvar hizmetleri, değerlendirme ve 
raporlanması konusundaki mühendislik 
hizmetlerinde önemli sıkıntıların bulun-
duğunu, bu konuda oluşturulan UMREK 
Komisyonunun ise uluslararası sistem-
den farklı olarak meslek örgütlerine yer 
verilmediğini, bununda mühendislik 

hizmetlerinin geliştirmesini önlediğini, 
UMREK komisyonu içine uluslararası 
benzerlerinde olduğu gibi meslek örgüt-
lerinin de içinde temsilcilerinin bulun-
ması gerektiğini ifade etti. Ayrıca MİPEG 
Genel Müdürlüğüne mühendislik hiz-
meti sunan çok sayıdaki Yetkilendirilmiş 
Tüzel Kişinin 6235 sayılı yasaya göre ilgili 
meslek odalarına tescillerinin bulunması 
gerekirken, çok sayıda YTK firmasının 
ülkemizdeki yasal mevzuata aykırı ola-
rak mühendislik hizmeti ürettiğini, yasal 
mevzuata aykırı üretilen bu hizmetlerin 
ise MAPEG Genel Müdürlüğünce kabul 
edildiğini belirtti.

Günümüzde mühendislik hizmetleri-
nin “şeffaflık, yetkinlik ve hesap verebilir-
lik” üzerine inşa edildiğini, ülkemizde bu 
konuda bazı gelişmeler olmakla birlikte, 
ilgili kurumlar tarafından meslek örgütle-
rinin dışlanması nedeniyle  mühendislik 
hizmetlerinde aranan “şeffalık, yetkinlik 
ve hesap verebilirliğin” sağlanamadığı, 
bu yaklaşımla sağlanmasının da müm-
kün olamayacağı, Enerji ve Tabii kaynak-
lar Bakanlığının ilgili meslek örgütleri ile 
işbirliği ve sektörel mühendislik hizmet-
lerinin geliştirilmesi noktasında işbirliği-
ne açık olması gerektiğini belitti.

Alan, Tabii Kaynaklar Daire Başkanı 
olarak Odaya yaptığı ziyaretten duyduğu 
memnuniyetini ifade ederek, kamu yararı 
çerçevesinde her türlü iş birliğine oda ola-
rak açık olduğumuzu ve bu tür konular-
da ise, her türlü katkıyı verebileceğimizi 
belirterek gelen heyete teşekkür etti.

Görüşme iyi niyet, yardım ve dayanış-
ma temennileri son buldu.
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CHP GENEL BAŞKAN YARDIMCISI 
AHMET AKIN İLE ADANA 

MİLLETVEKLİ MÜZEYYEN ŞEVKİN 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

CHP Enerji, Altyapı Projelerinden So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Balıkesir 
Milletvekili Ahmet Akın ile Adana Millet-
vekili Müzeyyen Şevkin 05.10.2020 tari-
hinde Odamızı ziyaret etti.

Ziyaret kapsamında yapılan toplan-
tıda, Sayın Akın, geçtiğimiz günlerde 
yapılan Odamız Olağan Genel Kurulu 
sonucunda seçilen yeni yönetim kurulu-
nu tebrik ederek, meslek örgütlerinin top-
lumsal yaşam içindeki önemine değindi.  
CHP’nin madencilik, enerji ve altyapı 
konusundaki bakış açısını belirterek, bu 
politikalarının geliştirilmesi için uygula-
mada yaşanan sorunlar konusunda mes-
lek örgütleri ve ilgili sivil toplum örgüt-
lerinin görüşlerinin alınmasının önemli 
olduğunu vurguladı. Odamızın madenci-
lik, jeotermal kaynaklar, petrol ve doğal 
gaz ile deprem konusundaki temel yakla-
şımlarını merak ettiklerini ve bu konuda 
bilgi almak istediklerini ifade etti.

Yönetim Kurulu adına söz alan Oda 
Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan, öncelikle ziyaretten duyulan mem-
nuniyeti belirterek, kendilerinin de yeni 
görev dağılımı süreçlerinde Genel Baş-
kan Yardımcı olmalarından dolayı tebrik 
etti. Toplantının devam eden bölümlerin-
de odamızın madencilik, jeotermal kay-
naklar, petrol ve doğal gaz ile depremler 
konusundaki temel yaklaşımlarını tek tek 
anlatan Alan, bu konuda odamız tarafın-
dan hazırlanan görüş, öneri ve raporları 
takdim etti.

Söz konusu görüşmede, milyonlarca 
yıllık jeolojik süreçler sonucunda olan 
maden, jeotermal ve hidrokarbon kay-
nakların uluslararası norm ve standart-
lara göre aranması, araştırılması, çevreye 
en duyarlı şekilde işletilmesi, geliştiril-
mesi ile uç ürüne dönüştürülerek yüksek 
katma değer yaratılmasına ilişkin temel 
yaklaşımlarımızı belirterek, bugün yaşa-
nan sorunlar ile hazırlık çalışmaları sür-
dürülen yeni maden kanununa ilişkin de-
ğerlendirmelerimizi aktardı.

Yine yaptığı değerlendirmede, “top-
lumun bugün madencilik ve enerji sek-
törüne karşı oluşunun temel nedeninin 
işletme ruhsatlarının neredeyse yarısının 
herhangi bir arama ve araştırma süreci 
geçirmeksizin 1950’li yılların mantalitesi 
ile toplumun çevresel kaygıları göz ardı 
edilerek yapılan işletme anlayışından 
kaynaklandığını, madencilik sektöründe 
düzenleyici olan kurumlar ile işletme sü-
reçleri içinde yer alan kişi veya kuruluş-
ların toplumun yeni çevresel bakış açısını 
dikkate alarak işletme anlayışlarını göz-
den geçirmelerinin bir zorunluluk oldu-
ğunu vurguladı.
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Ayrıca ülkenin yeraltı zenginliklerini 
işletmekle görevli kurum ve kuruluşla-
rın Türkiye Varlık Fonuna devredilmesi, 
Varlık Fonunun TBMM’sinin denetimi dı-
şına çıkarılarak borçlandırılması, alınan 
borçlarının ülkenin kalkınması, işsizliğin 
önlenmesi amacıyla kullanılması yerine, 
bu kaynaklarının ulusal hazineden geçi-
nen birkaç yandaş firmaya aktarılmasının 
yanlış olduğunu vurgulayan Alan, bu iş 
ve işlemlerin modern anlamada   “Dü-
yun-u Umumiye” anlamına geldiğini, ül-
kenin tüm yeraltı varlık ve kaynaklarının  
Türkiye Varlık Fonuna devredilerek ülke 
kaynaklarına el konulmasının kabul edi-
lemez olduğunu belirtti.

Yine ülkemizin jeotermal kaynak ala-
nında zengin bir ülke olduğunu ancak 
jeotermal kaynaklarının ruhsatlandırma 
hukuku, aranması, işletilmesi, izleme, 
kontrol ve denetimi konusunda önemli 
sıkıntılar yaşandığını, bu nedenle toplu-
mun jeotermal kaynakların işletilmesine 
karşı çıktığını belirterek, toplumun kaygı-
larının doğru tespit edilerek, anlaşılması 
gerektiğini belirtti. Bu kapsamda ruhsat 
hukuku, arama ve işletme süreçleri ile iz-
leme, kontrol ve denetim süreçleri ile bu 
işleyişi düzenleyen kurumların yeniden 
yapılandırılması konusunda yaşanan so-
runların masaya yatırılması gerektiğini 
ifade ederek Odamızın bu konuda yaptı-
ğı çalışmalar ile hazırladığı raporları tak-
dim etti. Yine jeotermal kaynakların top-
lumsal duyarlılıkları gözeterek işletilmesi 
amacıyla 5686 sayılı yasanın acilen revize 
edilmesini beklediklerini belirtti.

Günümüzde Doğu Akdeniz ve Kara-
deniz’de ekonomik münhasır bölge içinde 

TPAO Genel Müdürlüğü tarafından ger-
çekleştirilen arama ve araştırma çalışma-
ları ile yapılan sondaj çalışmalarını oda 
olarak desteklediğimizi, ancak bu alan-
da yaşanan bazı teknik, operasyonal ve 
idari sorunlara ilişkin itirazlarımızın ol-
duğunu belirtti. TPAO’nun 1980’li yıllar-
dan beri arama ve araştırma süreçlerinde 
kullanılan sondaj, jeofizik, workover gibi 
personel ve donanımlarının TPİC’e devri, 
rafinaj, dağıtım, pazarlama birimlerinin 
özelleştirilmesinin yanlışlığını vurgula-
yarak, ülkenin milli enerji şirketinin İtal-
yan ENİ firmasında olduğu gibi devlet 
tarafından sürekli desteklenmesi gerekti-
ğini belirtti.

Ülkemizin önemli sorunlarından bir 
olan depremler ile doğa kaynaklı afet ko-
nusu ele alınarak gündeme olan “Fay Ya-
sası” ile imar, planlama, kentleşme, yapı 
üretim ve denetimi ile kentsel dönüşüm 
konularına ilişkin oda yaklaşımlarımız 
belirtilerek, ülkenin hızla beton lobisinin 
ortaya koyduğu çözüm önerilerinden 
uzaklaşması ve bu konuda temel strateji-
lerin gözden geçirilmesi gerektiğine vur-
gu yapıldı.

Yapılan toplantıda; özellikle maden, 
enerji, jeotermal ile altyapı konularında 
işbirliğinin daha da geliştirilmesi konu-
larında mutabık kalındı. Toplantı sonrası 
Oda Yönetim Kurulu Başkanımız tara-
fından Sayın Akın ve Sayın Şevkin’e gü-
nün anısına “jeolog çekici” takdim edildi. 
Toplantı yemek sohbetiyle devam etti.
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BODRUM BELEDİYE BAŞKANI 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ.

Bodrum Belediye Başkanı Sayın Ah-
met Aras 20.01.2022 tarihinde Odamıza 
nezaket ziyaretinde bulundu.

Söz konusu ziyarette; Bodrum Beledi-
ye Başkanı Aras, Bodrum’da yürüttükle-
ri çeşitli projeler hakkında bilgi aktardı. 
Özellikle her yağıştan sonra yaşanan taş-
kın olaylarına ilişkin yürüttükleri proje 
ve altyapı çalışmaları, Bodrum ve Milas 
ilçesine doğal gaz gelmesine ilişkin yakla-
şımları ile Bodrum’da turizmin 12 aya ya-
yılmasını sağlamak amacıyla Bodrum’un  
jeotermal kaynak potansiyeline ilişkin dü-
şüncelerini aktararak, bu konularda hem 
meslek örgütlerinin, hem de sivil toplum 
kuruluşlarının düşüncelerine önem ver-
diklerini ifade etti.

Görüşmede Oda Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Hüseyin Alan, Bodrum Belediye 
Başkanı Sayın Aras’ın nezaket ziyaretin-
den dolayı kendisine teşekkür ederek, 
mesleki uzmanlık alanımız içerisinde 
yer alan  jeotermal kaynak potansiyeli 
ile özellikle son yıllarda sıklıkla afetlerle 
yüz yüze gelen Bodrum ilçe belediyesi ile 
işbirliği içerisinde konuyu değerlendire-

bileceklerini belirtti. Bu konuda odanın 
oluşturduğu çalışma gurupları ile Bilim-
sel ve Teknik Kurulunun bulunduğunu, 
“arzu ederlerse bir protokol çerçevesin-
de kamu yararı esas alınarak çalışmalara 
destek verebileceğimizi“ ifade etti. Söz 
konusu görüşmede Bodrum Belediyesi sı-
nırları içerisinde meslektaşlarımızın bazı 
zorluklarla karşılaştıklarını belirten Alan, 
bu konuda İl temsilcisi arkadaşlarımızın 
kendilerini ziyaret edeceklerini ve destek-
lerini beklediklerini belirtti. Görüşme iyi 
niyet temennileri ile Oda Yönetim Kurulu 
Başkanımız Hüseyin Alan, Sayman Üye 
D. Malik Bakır ile Odamız Avukatı Meh-
met Horuş’un, Bodrum Belediye Başkanı 
Sayın Ahmet Aras’a  “Jeolog Çekici” tak-
dimi ile son buldu.
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4.5 ODA YÖNETMELİKLERİ 
Gerek oda isleyişimizin düzenlenmesi, gerekse odamızın hukuksal varlığının güçlen-
dirilmesi kapsamında, oda genel kurulumuz da kabul edilen önergeler kap- samında; 
“TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Altın Çekiç Jeoloji Bilim, Araştırma/Makale ve 
Hizmet Ödülleri Yönetmeliği” 6 Kasım 2020 Cuma günü 31296 sayılı Resmi Gazete’de 
yayımlanırken,  TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu’nun 01.12.2020 
tarih ve 107 sayılı kararıyla “TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Deprem Danışma 
Kurulu Yönergesi” yayınlanmıştır.

ALTIN ÇEKİÇ JEOLOJİ BİLİM, 
ARAŞTIRMA/MAKALE VE HİZMET 

ÖDÜLLERİ YÖNETMELİĞİMİZ 
RESMİ GAZETE’DE YAYIMLANDI

Odamız tarafından her yıl jeoloji bili-
mi ve mühendisliğinin gelişmesine ulusal 
ve uluslararası düzeyde önemli katkısı 
olmuş bilim insanlarının, uygulamacı ve 
araştırmacı meslektaşların çalışma ve hiz-
metlerini değerlendirmek amacıyla Oda 
üyelerine “Jeoloji Bilim Ödülü” ile, Ge-
nel Jeoloji, Mineraloji-Petrografi, Maden 
Yatakları-Jeokimya, Uygulamalı Jeoloji 
ana bilim dallarında “Araştırma/Makale 
Ödülleri” verilmektedir. Bu ödüllerin ve-
rilmesine ilişkin usul ve esasların yer al-
dığı “TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası 
Altın Çekiç Jeoloji Bilim, Araştırma/Ma-
kale ve Hizmet Ödülleri Yönetmeliği” 6 
Kasım 2020 tarih ve 31296 sayılı Resmi 
Gazete’de yayımlandı.

TMMOB  
JEOLOJİ MÜHENDİSLERİ ODASI

DEPREM DANIŞMA KURULU 
YÖNERGESİ YAYINLANDI

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Oda-
sı Yönetim Kurulunun 01.12.2020 tarih 

ve 107 sayılı kararı deprem tehlikesi ve 
risklerinin belirlenmesi ve deprem riski-
ni azaltmaya yönelik Jeoloji Mühendisli-
ği meslek alanı içinde yer alan çalışmalar 
üzerine değerlendirmelerde ve önerilerde 
bulunmak üzere TMMOB Jeoloji Mühen-
disleri Odası Deprem Danışma Kurulu 
kuruldu.

COVİD-19 ÖNLEMLERİNİN 
ALINMASI HAKKINDA GENELGE 

YAYINLANDI
Dünya genelinde görülen ve ülkemi-

zi de etkileyen Koronavirüs (COVİD-19) 
salgınına karşı sosyal etkileşimin sınır-
landırılarak, enfeksiyonun etkilerinin 
ülkemizde azaltılması yardımcı olmak, 
çalışan ve üyelerimizin korunmasını sağ-
lamak amacıyla Oda Yönetim Kurulumuz 
tarafından bir dizi kararlar almış, tüm ör-
güt birimleri ile çalışanlarımızın alınan 
kararlar çerçevesinde, hem oda çalışma-
larını, hem de üyelerimizin yapacakları iş 
ve işlemleri aksatmayacak şekilde gerekli 
tedbirleri ve çalışma düzenini oluşturma-
ları kapsamında genelge yayınlanmıştır. 
(16.09.2021)


